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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

KÜLTÜREL DEĞERLER 
GELECEĞE TAŞINIYOR

Sille’deki “Kapalı Otopark, Karma Yapılar ve Meydan Dü-
zenlemesi” projesini inceleyen Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, tarihi ve kültürel değerleri geleceğe 
taşımak için çalıştıklarını söyledi.  n HABERİ SAYFA 5'TE

BEYŞEHİR’İN SUYUNA
‘KALİTELİ’ DOKUNUŞ

Beyşehir İçme Suyu Arıtma Tesisi revizyon çalışmalarını 
inceleyen Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Uğur 

İbrahim Altay, Beyşehir’in içme suyunun daha kaliteli hale 
geleceğini söyledi.   n HABERİ SAYFA 3'TE

KAÇAK CİHAZLARIN 
DEVRİ KAPANIYOR!

2024 yılında Uluslararası Mobil Cihaz Kodu (IMEI) 
hesaplarıyla ilgili yürürlüğe 
girecek olan kanun hakkın-
da konuşan esnaf Osman 
Tapan, bu kanunla kaçak 
cihaz alımının azalaca-
ğını söyledi. 
n HABERİ 
SAYFA 
4'TE

Araçlar çadıra dönüşüyor

Life İn Camp şirket kurucu ortaklarından Durmuş Ali 
Gökçe, vatandaşların aradıkları her türlü kamp malze-

melerini kendilerinde bulabileceklerini açıkladı. Gökçe, 
“Her türlü araca kamp çadırı koşullandırabiliyoruz” diye 

konuştu.   n HABERİ SAYFA 7'DE

Milli gururumuz
Savunma sanayinde ürettiği ürün çeşitliliğiyle kısa zamanda dünya pazarında 

dikkat çeken Retay Silah, üretiminin yüzde 90’ını 65’e yakın ülkeye ihraç ediyor 
İHRACAT ODAKLI 
ÜRETİM YAPIYOR 

Konya’dan üretime başlayan ve bugün üretimin 
yaklaşık yüzde 90’ını ihraç ederek hem ülkeye 

katma değer kazandıran hem de Konya’nın 
savunma sanayideki üretim gücüne katkı oluş-
turan Retay Silah, modern teknolojik makine ve 
teknikler ve deneyimli ekibiyle dünyanın dört 

bir yanındaki ihtiyaçlara cevap veriyor. 

GÜÇLÜ AR-GE İLE
EKONOMİYE KATKI

Retay Silah’ın savunma sanayinin önde gelen 
üreticilerinden biri olarak, ürettiği ürünleri 65’e 
yakın ülkeye ihraç ettiğinin altını çizen Retay 

Silah Genel Müdürü Musa Börekci, rakiplerin-
den farklı ürünleri ülke ekonomisine kazandır-
ma amacıyla 25 mühendisle AR-GE çalışmala-

rına devam ettiklerini söyledi.  
n HABERİ SAYFA 2'DE

Fırtına gitti 
zararı kaldı

Konya’da Pazar günü etkili olan fırtınanın verdiği zarar 
da günyüzüne çıktı. İlçelerde de etkili olan fırtına serala-

ra zarar verdi, çatıları uçurdu, elektrik direklerini ve 
ağaçları yıktı. Yıkılan barakada ise 1 kişi can verdi.

   n HABERİ SAYFA 6'DA

04 Ramada Karapınar, 
turizmcileri ağırladı 07 Fuzul, Konya Tanıtım 

Günleri’nde yerini aldı05 Karatay’dan emlak 
vergisi için uyarı! 06 12 katlı binada 

yangın çıktı 

İLK KAR, BÜYÜK SEVİNÇ!
Konya’da haftasonu etkili olan yağmur ve fırtınanın 
ardından etkili olan soğuk hava, bazı ilçelerde karı 
da beraberinde getirdi. Karapınar ve Kulu ilçele-

rinde mevsimin ilk karı düştü. İlçelerde etkili olan 
beyaz örtü vatandaşları sevindirdi.   
n HABERİ SAYFA 5'TE

Musa Börekci
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Konya’dan üretime başlayan 
ve bugün üretimin yaklaşık yüz-
de 90’ını ihraç ederek hem ülke-
ye katma değer kazandıran hem 
de Konya’nın savunma sanayi-
deki üretim gücünü oluşturan 
Retay Silah, modern teknolojik 
makine ve teknikler ve dene-
yimli ekibiyle dünyanın dört 
bir yanındaki ihtiyaçlara cevap 
veriyor. Retay Silah’ın savun-
ma sanayinin önde gelen üre-
ticilerinden biri olarak, ürettiği 
ürünleri 65’e yakın ülkeye ihraç 
ettiğinin altını çizen Retay Si-
lah Genel Müdürü Musa Börek-
ci, rakiplerinden farklı ürünleri 
ülke ekonomisine kazandırma 
amacıyla 25 mühendisle AR-GE 
çalışmalarına devam ettiklerini 
duyurdu. 
ÜRETİMİN YÜZDE 90’I İHRACAT 

2006 yılında Konya'da kuru-
larak kısa zamanda Türkiye’nin 
savunma sanayinde tedarikçi 
firmalarından biri haline gelen 
Retay Silah, ürettiği model-
lerle dünya pazarındaki yerini 
koruyor. Şirket olarak ürettik-
leri ürün çeşitliliği ve yapılan 
çalışmalar hakkında bilgi veren 
Börekci, “Konya’da ürettiğimiz 
birçok farklı ürün gurubu içeri-
sinde farklı çeşitlerimiz mevcut. 
Yivli silah, yarı otomatik, kurusı-
kı silah, havalı tüfek ve av tüfek-
leri alanında yurt içi ve yurtdışı 
pazarında faaliyet göstermek-
tedir. Üretimin yaklaşık yüzde 
90’ının ihraç edildiği Retay’da 
ağırlıklı olarak Avrupa Birliği ül-
keleri ve Amerika ağırlıklı olarak 
satış yapılıyor. 230 çalışan ve 25 
mühendisle 4. Organize Sanayi 
bölgesindeki fabrikada üretile-
rek 65’e yakın ülkeye ihracat ya-
pıyoruz.” ifadelerine yer verdi.   

PARÇALARIN HEPSİ TEORİ VE 
PRATİK TESTİNDEN GEÇİYOR 
Retay Silah olarak Türki-

ye’nin savunma sanayi şirketle-
rinden ASELSAN Konya’nın da 
çözüm ortağı olduklarını belir-
ten Börekci, tedarikçi firma ola-
rak ASELSAN’a da üretim yap-
maktan mutluluk duyduklarını 
söyledi. Börekci, aynı zamanda 
mevcut üretim bandının dışın-
da üst segmentteki farklı ürün 
çeşitleri için de AR-GE çalışma-

larının devam ettiğini bildirdi. 
Bu kapsamda yaptıkları AR-GE 
çalışmalardan da söz eden Bö-
rekci, “Yaptığımız için meşakka-
tini dile getirmek gerekirse, ör-

nek bir ürün yaklaşık 120 adet 
parçanın birleşmesiyle oluşuyor 
ve bu parçaların hepsinin teori 
ve pratik olarak uygunluğu test 
edildikten sonra bir ürün ortaya 
çıkıyor. Bizler bu kadar çaba ge-
rektiren bir üretim kolunda, her 
geçen gün daha farklı bir üretim 
modeli için kolları sıvıyoruz. Ra-
kiplerimizin yapmadığı ürünleri 
üretir hale gelmek ya da var olan 
ürünleri daha kapsamlı hale ge-
tirmek amacıyla çalışmalarımız 
devam ediyor. Amacımız, üreten 
bir Türkiye. Biz üretirsek Tür-
kiye büyür; ülkemiz kazandığı 
sürece de bizler var oluruz. Ça-
lıştığımız bütün arkadaşlarımız 
bu bilinçle çalışmalarına devam 
ediyor.” diye konuştu.
YAKIN ZAMANDA SERİ ÜRETİME 

GEÇİLECEK BİR ÜRÜN DAHA!
Savunma sanayinde üretim 

yapmanın kendisi için de gu-
rur verici bir durum olduğunu 
aktaran Börekci, “Kendi sila-
hını kendin üretebiliyor olmak 
ve bunu ihraç edebiliyor olmak 
bizim için oldukça kıymetli.” 
diyerek üretim yapmanın ve 
özellikle savunma sanayinde 
olmanın verdiği hazzı aktardı. 
Konya Savunma Sanayi Teda-
rikçi Buluşmalarını da değer-
lendiren Börekci, şirket olarak 
üretilen bazı ürünlerin bura-
da sergilendiğini ifade etti. Bu 
ürünler hakkında bilgi veren 
Börekci, “Sergilenen ürün gru-
bumuzda yarı otomatik grubun-
da av tüfeklerimiz var. Bu grup-
tan Antalya SS, Masai Mara ve 
Gordion modellerimizi sergiye 
açtık. Pompalı grubumuzdan 
GPS ve GPS XL ürünlerimiz; bu 
yıl ihracatına başladığımız, 22 
kalibre yivli tüfeğimiz sunuldu. 
Ayrıca 22 kalibre Bolt Action 
diye tabir ettiğimiz tabancası-
nın da yakın zamanda seri üre-
timine başlayacağız. Amacımız 
savunma sanayi kabiliyetimizi 
geliştirirken ülke ekonomisine 
döviz girdisi noktasında katkıda 
bulunmak.” ifadelerini kullan-
dı. 
‘PAYDAŞLARIN BULUŞMASINA 

OLANAK SAĞLANDI’
Konya Savunma Sanayi Te-

darikçi Buluşmalarının öne-
mine dikkat çeken Börekci, bu 
platform dahilinde savunma 
sanayinin tedarikçi firmalarıy-
la fikir alışverişi yaptıkları ve 
bu kapsamda önemli bulduğu-
nu dile getirdi. Börekci, “Konya 
Savunma Sanayi Tedarikçi Bu-
luşmalarının Konya’mızın geli-
şimi açısından oldukça değerli 
olduğunu düşünmekle birlikte 
paydaşların buluşmasına ola-
nak sağlanması da bu alanın 
katma değerini artıracaktır. Bu 
kapsamda karşılıklı olarak üre-
tim kapasitemizi paydaşları-
mızla paylaşarak fikir alışverişi 
de yapma imkânı oluştu. Fir-
mamızın projelerden sorumlu 
direktörü gerekli görüşmeleri 
yaptı. Bundan sonraki süreçte 
bu görüşmeler daha da ilerle-
yebilir.” şeklinde konuştu. 
n HACER CEYLAN

Kurulduğu günden bu yana savunma sanayinde ürettiği ürün çeşitliliğiyle kısa zamanda dünya pazarında kendine 
yer edinen Retay Silah, kuruluş felsefesinden ödün vermeden, üretimin yüzde 90’ını 65’e yakın ülkeye ihraç ediyor 

Retay’dan savunmaya büyük katkı

Musa Börekci



Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Beyşehir İçme Suyu Arıtma Te-
sisi’ndeki revizyon çalışmaları-
nı inceledi. Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı, İL-
BANK, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi KOSKİ Genel Müdürlüğü 
olarak Beyşehir İçme Suyu Arıt-
ma Tesisi’nde önemli bir düzen-
leme gerçekleştirdiklerini ifade 
eden Başkan Altay, çalışmaların 
yoğun şekilde sürdüğünü belirt-
ti.

Mevcut arıtma tesisindeki 
yenileme çalışmalarının büyük 
önem taşıdığına dikkati çeken 
Başkan Altay, şunları kaydetti: 
“Özellikle Beyşehir’deki vatan-
daşlarımızın suyu gölden alma-
mızdan kaynaklı olarak kokuyla 
ilgili şikayetleri vardı. Bir taraf-
tan 12 bin metreküp olan kapa-
siteyi 20 bin metreküpe artırır-
ken bir taraftan da ileri arıtmaya 
geçerek inşallah vatandaşları-
mıza kaliteli içme suyu sunmak-
la ilgili çalışmaları yürütüyoruz. 
100 milyon liralık bir yatırımla 
arıtma tesisimizin hem borula-
rının yenilenmesi hem de yeni 
tesislerinin kazandırılmasını 

gerçekleştirmiş olacağız. İnşal-
lah Mart-Nisan aylarında burayı 
tamamlayarak hizmete açmış 
olacağız. Tabi işimiz biraz zah-
metli. Çünkü şu anda Beyşehir’e 

bu tesisten içme suyu vermeye 
devam ediyoruz. Bir taraftan 
tesislerin yedeklerini yapıyoruz 
bir taraftan da iyileştirmeleri 
yapıyoruz. Katkılarından dolayı 

Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığımıza, İLBANK’a 
ve emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum. Beyşehir’imize hayır-
lı olsun.”

ÇALIŞMALAR 2024 YILINDA 
TAMAMLANMIŞ OLACAK

Konya Büyükşehir Belediye-
si KOSKİ Genel Müdürü Ahmet 
Demir de Beyşehir İçme Suyu 
Arıtma Tesisleri’nin revizyo-
na ihtiyaç duyduğunu, bu kap-
samda bir proje geliştirdiklerini 
vurgulayarak, şu ifadelere yer 
verdi: “İşletme sıkıntıları ya-
şanıyor, enerji maliyetleri çok 
yüksek oluyordu. Anı zamanda 
su kalitesi de istediğimiz vasıfta 
olmadığı için burasının revizyon 
projesini yapmaya hazırlandık. 
Tabi burası eski bir tesis oldu-
ğu için bir taraftan su kesintisi 
yaşanmaması için bir kısmını 
işletirken diğer taraftan da yeni 
tesisleri yapmaya devam ediyo-
ruz. Suyun kaliteli olması için 
yeni teknolojiler uygulamaya 
başladık. Arıtma Tesisleri inşal-
lah 2024 yılının Nisan ayında 
tamamlanmış olacak ve devreye 
almış olacağız.”
n HABER MERKEZİ
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KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI
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      Gece Gündüz
Konya                    -3°C      6°C

Karaman               2°C 11°C 

Aksaray                 -3°C   7°C

Ankara                   -3°C     6°C Hicrî: 15 Cemaziye'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Teşrin-i Sani 1439

Son yıllarda ülkemizde Savunma 
Sanayisine olan ilgi giderek arttı. Kon-
ya Sanayi Odası tarafından, Savunma 
Sanayisi Başkanlığı himayelerinde dü-
zenlenen “7. Konya Savunma Sanayisi 
Tedarikçi Buluşmaları” geçtiğimiz hafta 
Selçuklu Kongre Merkezinde gerçek-
leştirildi. Bu etkinlik de Savunma Sa-
nayisine olan ilgiyi ve önemini bir kez 
daha gösterdi. Konya Sanayi Odasının 
girişimleriyle Konya’da ana yüklenici 
firma sayısı 3’e çıktı. Milli Savunma Ba-
kanlığından Onaylı Tedarikçi Listesi’nde 
de 43 Konyalı firma yer alıyor. İnanı-
yorum ki bu sayı önümüzdeki yıllarda 
oldukça artacak. 

Konya Sanayi Odası düzenlediği bu 
programla Konya sanayisinin başarısını 
hem yurt içinde hem de yurt dışından 
katılan katılımcılara bir kez daha gös-
terdi. 7.  Konya Savunma Sanayisi Te-
darikçi Buluşmalarıyla ilgili görüşlerime 
geçmeden önce bu güzel organizasyon 
için Konya Sanayi Odası (KSO) Başkanı 
Mustafa Büyükeğen ve Yönetim Kurulu 
Üyelerine, fuarın tanıtımı ve Konya hal-
kına duyurulmasına emek veren KSO 
Basın Müşaviri Fatih Ulutaş ve Mustafa 
Özçelik’e teşekkür ederim. Savunma 

Sanayisi Tedarikçi Buluşmaları’nın 
Konya’da yapılması ve Konyalı sanayi-
cilerin bu alandaki başarılarını görmek 
bir Konyalı olarak bizleri oldukça gurur-
landırdı. Türkiye'nin farklı illerinin yanı 
sıra 14 ülkeden büyükelçilik ve askeri 
ataşe düzeyinde katılımcıların da bulun-
ması çok değerliydi. Savunma Sanayisi 
Tedarikçi Buluşmalarında stant açan 
firma temsilcileriyle konuştuğumuzda; 
organizasyondan memnun kaldıkları-
nı, önümüzdeki yıllarda bu organizas-
yonla savunma sanayisinde Konya’da 
tedarikçi firmaların yanı sıra ana üretici 
firma konumunda da firmaların ola-
bileceği inancı da oluşmuş durumda. 
Organizasyona katıldıktan sonra bu 
konuda benim de inancım oldukça arttı. 

Türk Savunma Sanayisinin önemli 
temsilcilerinden ASELSAN’ın Konya’da 
fabrika açmasıyla birlikte bu alanda 
farkındalık oldukça arttı. İnanıyorum 
ki Konya Teknoloji Endüstri Bölgesine 
ülkemizin önemli sanayi kuruluşlarının 
gelmesiyle Konya savunma sanayisi 
anlamında adından daha da sıkça söz 
ettirecek. Özellikle Konya’ya hızla bir 
Silah Test Merkezi yatırımı kazandırıl-
ması Konya’nın savunma sanayisinde 

başarısını daha artıracak-
tır. İnanıyorum ki Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Cumhurbaşka-
nı Yardımcısı Cevdet Yıl-
maz, Konya Milletvekilleri 
ile Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, İçişleri Bakanı Ali 
Yerlikaya, Aile ve Sosyal 
Politikalar Bakanı Mahi-
nur Özdemir ve Ticaret 
Bakanı Ömer Bolat’ın 
destekleriyle bu merkez 
en kısa zamanda Konya’mıza kazandı-
rılacaktır. 

Özellikle 7. Konya Savunma 
Sanayisi Tedarikçi Buluşmaları’nda 
Konya’da görülen savunma başarısı 
sebebiyle hem ana tedarikçi hem de 
tedarikçilerle TÜYAP Konya Fuar Mer-
kezinde büyük bir organizasyonun 
gerçekleştirilmesinin de önemli olduğu 
kanaatindeyim. Konya Sanayi Odası 
tarafından düzenlenen 7. Konya Sa-
vunma Sanayisi Tedarikçi Buluşmaları 
kapsamında, Konyalı sanayiciler ana 
sanayi firmalarıyla 296 ikili iş görüş-

mesi gerçekleştirdi. İkili iş 
görüşmelerinden ASEL-
SAN, Askeri Fabrikalar 
Genel Müdürlüğü, BMC 
Otomotiv, BMC Power, 
Havelsan, Roketsan, TU-
SAŞ, STM Savunma, TÜ-
BİTAK Bilgem, TÜBİTAK 
SAGE ve Makine Kimya 
Endüstrisi A.Ş. temsilci-
leriyle yapılan görüşme-
lerin de önemli olduğu 
kanatindeyim. Şimdiden 

hem firmalar hem de bizler 8. Konya 
Savunma Sanayisi Tedarikçi Buluşma-
larını heyecanla bekliyoruz.

BİRLİKTELİK VE SAMİMİYET 
TEMAYÜLDE DE SÜRDÜ

AK Parti'de 31 Mart'taki yerel 
seçimlere yönelik temayül yoklaması 
dün 81 ilde uygulandı. Konya’da tema-
yül AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 
Hamza Dağ’ın katılımıyla gerçekleş-
tirildi. 31 Mart'ta yapılacak Mahalli 
İdareler Seçimi öncesinde girilen her 
ortamda ya da bir sohbette mevcut 
belediye başkanlarının devam edip et-

meyeceği, Belediye Başkanı adayları-
nın kim olacağı konuşulurken Karatay 
Spor ve Kongre Merkezi’nde yapılan 
temayül oylamasını sosyal medya 
hesaplarından Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Karatay Belediye Baş-
kanı Hasan Kılca ve Meram Belediye 
Başkanı Mustafa Kavuş’un bu kareleri 
görev süreleri boyunca birlik ve bera-
berlik içerinde Konya’ya ve ilçelerine 
kazandırdıkları hizmetlerin önümüz-
deki süreçte de devam edeceğinin en 
önemli göstergesiydi. Verilen fotoğraf 
karesini görenler  başkanlar gelecek 

dönemin projelerini konuşuyor, daha 
yürüyecek çok yol var mesajlarını da 
verdiklerini ifade ettiler. 

Tüm Konyalılar gibi bizler de 
Belediye Başkan Adaylarını merakla 
bekliyoruz. Ama şunu belirtmeden 
geçemeyeceğim; Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca 
ve Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş’un bu şehre hizmet etmekten 
mutlu oldukları, Konya’nın ve ilçeleri-
nin gelişmesi için verdikleri çabaya şa-
hidiz. Allah ayaklarına taş değdirmesin. 
İşleri güçleri rast gelsin inşallah...

SAVUNMA SANAYİSİ İLE BİR KEZ DAHA GURURLANDIK 

haber@konyayenigun.com
MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Beyşehir İçme Suyu Arıtma Tesisi revizyon çalışmalarını inceleyen Konya Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, Beyşehir’in içme suyunun daha kaliteli hale geleceğini söyledi

Beyşehir’in içme 
suyuna dokunuş

Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) 
Konya Şubesi’nin 2023 yılında tertip 
ettiği kültürel etkinliklerde bu hafta 
“Kuran Arkeolojisi” konuşuldu. Prof. 
Dr. Güngör Karauğuz’un katılıp Ah-
met Demirel’in düzenleyici olduğu 
konferans Konya İl Halk Kütüphane-
sinde yapıldı. Türkçe kaynakların az-
lığından bahseden Prof. Dr. Karauğuz, 
“Anadolu'da büyümüş ve yetişmiş biri 
olarak, manevi duygularımız genel-
likle güçlü olurdu. Özellikle üniversite 
yıllarında, bu konuları sorgulamaya 
başladık. Yabancı dilde yayınlanan 
kitapların çoğuyla karşılaştığımızda, 
kendi alanımızda Türkçe kaynakla-
rın neredeyse olmaması ilginç bir 
durumdu. Üniversite yıllarında, bu 
eksiklikleri fark ederek kendi başımı-
za öğrenmeye çalıştık. Ancak, çeviri 
yapılmamış kaynaklar olduğu için bu 

çaba bazen yetersiz kalıyordu. Ya-
bancı dilde yayınlar yapmak önem-
liydi, ancak aynı zamanda Türkçe 
yayınların da artması gerekiyordu. Bir 
dönemde, Tahsin Özgün hocamızın 
Türkçe yayınlarının önemli olduğunu 
fark ettik. Ancak, genel olarak Türkçe 
kaynaklara erişimde zorluk yaşadık. 
Bu durum, kendi kendimize bir şeyler 
anlamaya çalıştığımız ve çeviri yapa-
rak bilgiye ulaşmaya çalıştığımız bir 

sürece yol açtı” dedi.
Prof. Dr. Güngör Karauğuz Türk-

çe'ye çevrilmemiş önemli metinler 
olduğuna dikkat çelerek şunları kay-
detti, “Özellikle Tevrat metinlerinin 
Türkçe'ye kazandırılamadığını gör-
dük. Bu durum, Batı'da bu metinle-
rin çevrildiği ilk dönemlerde, ben-
zerliklerin fark edilmesine rağmen, 
İslam dünyasında bu bilgilerin geniş 
kitlelere ulaşamadığını gösteriyordu. 

Kişisel çabalarımız sonucunda, Hitit 
mitolojisi ve antlaşma metinleri gibi 
metinleri Türkçe'ye çevirdik. Ancak, 
bu çevirilerin geniş kitleler tarafından 
kabul görmemesi ve hatta bazı tepki-
lere neden olması bizi düşündürdü. 
Bu durum, Türkçe kaynaklara olan 
eksik ilgiyi yansıtıyor olabilir. Sonuç 
olarak, arkeoloji ve antik filolojinin, 
Tevrat'taki bilgilerin nereden geldiğini 
anlamak ve bu bilgilerin nasıl bozul-
duğunu görmek konusunda dinlerin 
anlaşılmasında üçüncü bir yöntem 
sunduğunu düşünüyorum. Ancak, bu 
alanlara olan ilginin artması ve Türk-
çe kaynakların çoğalması önemlidir.” 
Program sonunda Selçuklu çini plaket 
ve katılım beratlarını TYB Konya Şu-
besi Başkan Yardımcısı Prof. Dr. Ah-
met Çaycı ve Doç. Dr. Ahmet Akman 
takdim etti. n HABER MERKEZİ 

TYB Konya’da Kur’an Arkeolojisi konuşuldu

Konya Büyükşehir Belediyesi 
Meslek Edindirme Kursları (KO-
MEK) bünyesinde hizmet veren 
Hafızlık Sağlama Merkezi’ne (Da-
ru'l Huffaz) başvurmak isteyenler 
için kayıtlar başlıyor. “Hayat Boyu 
Öğrenme ve Öğrendiğini Zihinde/
Zinde Tutma” ilkesinden hareketle 
geleneksel Daru’l Huffaz projesini 
2018 yılında hayata geçiren KO-
MEK, hafızların hafızlıklarını sağla-
ması ve hafızlığını yarıda bırakmış 
kişilerin hafızlıklarını tamamlama-
sı amacıyla faaliyetlerini sürdürü-
yor.

Daru’l Huffaz’a başvuru yap-
mak isteyenler, KOMEK Ali Gav 
Medresesi Geleneksel Sanatlar 

Merkezi'nde düzenlenen eği-
timlere katılmak için müracaat 
edebilecek. Eğitimler, haftanın 7 
günü kadınlar ve erkekler için ayrı 
seanslarda gerçekleştirilecek ve 
randevu usulüyle düzenlenecek. 
Daru'l Huffaz kayıtları için başvu-
rular, 28 Kasım - 12 Aralık tarihleri 
arasında şahsen veya 0332 353 
62 47 numaralı telefondan iletişim 
kurularak ya da www.komek.org.
tr adresinden online olarak yapı-
labilecek. Faaliyete geçtiği günden 
itibaren 1.135 öğrencinin kayıt 
yaptırdığı Daru’l Huffaz’da şu anda 
237 öğrenci aktif olarak eğitimleri-
ne devam ediyor.
 n HABER MERKEZİ

İş İnsanı, Türkiye Muhtarlar 
Federasyonu Genel Başkan Yar-
dımcısı Ramazan Koçak, Yeniden 
Refah Partisi Halkapınar Belediye 
Başkan Adayı oldu.

RAMAZAN KOÇAK KİMDİR?
Ramazan Koçak, 1 Ocak 

1964'te Konya, Halkapınar, Deli-
mahmutlu Mahallesi'nde doğdu. 
Ailesi çiftçilik yaparak geçimini 
sağlıyordu.

İlkokul eğitimini Delimah-
mutlu Mahallesi İlkokulu'nda ta-
mamladı.

İş hayatına 1986 yılında 

Ereğli'de konfeksiyoncu olarak 
başladı. 

1997 yılında hâlâ yönetim 
kurulu başkanı olduğu Radyo So-
nix'i devraldı.

2014'ten bu yana Konya, 
Ereğli, Atakent Mahallesi muhta-
rı olarak hizmet veriyor.

 2015 yılından bu yana Tür-
kiye Muhtarlar Federasyonunda 
yönetim kurulunda genel başkan 
yardımcılığını sürdürüyor. Rama-
zan Koçak evli ve 2 kız, 3 erkek 
olmak üzere 5 çocuk babasıdır.
 n HABER MERKEZİ

Daru’l Huffaz’da yeni 
dönem kayıtları başlıyor

YRP Halkapınar Belediye 
Başkan Adayı’nı açıkladı



Teknoloji hayatın her ala-
nında varlığını sürdürüyor. Ar-
tık insanlar karnını doyurmak 
için bile telefona ihtiyaç duyu-
yor. Bilgi Teknolojileri ve İleti-
şim Kurumunun (BTK) 2024 yı-
lında yürürlüğe koyacağı kanun 
hakkında açıklamalarda bulu-
nan Mobile Tech İletişim Sahibi 
Osman Tapan ise, BTK’nın çı-
kardığı kanunla hat takılmayan 
telefonlarda IMEI hesaplarının 
1 yılın sonunda silineceğini dile 
getirdi.  

“KANUN, İKİNCİ EL CİHAZLARI 
ETKİLEYECEK”

BTK’nın kanunuyla birçok 
yurt dışı cihazların satışının 
düşeceğini kaydeden Osman 
Tapan, zaten devletin de iste-
diğinin yurt içi cihazların alımı-
nı artırmak olduğunu belirtti. 
Bu yüzden böyle bir kanunun 
ortaya çıktığını vurgulayan Ta-
pan, “Kanun ikinci el ürünleri 
etkileyecek. Yurt dışı cihazlar 
piyasada azalacak. Ama tam 
anlamıyla kaçak ürünlerin satı-

şı durmaz. Her ne kadar kanun 
çıksa da yurt dışı cihazların sa-

tışı az da olsa devam edecek-
tir.” diye konuştu. 

“TEKNOLOJİ GELİŞTİKÇE 
YAZILIMLAR DA GELİŞİYOR” 
Herkesin telefonunda IMEI 

kodu olduğunu ifade eden Ta-
pan, bu kodun son 4 hanesini 
değiştirip herhangi bir telefo-
na klonlama yöntemiyle denk 
getirebildiklerine dikkat çekti. 
Tapan, “Bunun önlemini almak 
çok zor. Çünkü teknoloji geliş-
tikçe yazılımlar da gelişiyor. Bu 
yüzden klonlamanın önüne ma-
alesef geçemiyorlar.” şeklinde 
konuştu. 

“SİBER SALDIRILARDAN 
KAÇINMAK MÜMKÜN DEĞİL”
Siber saldırılar karşısında 

önlem alınmaya çalışıldığını, 
ama bunun mümkün olmadı-
ğına değinen Tapan, özellik-
le Android cihazlarda virüs 
ve klonlardan dolayı çok fazla 
şikâyet geldiğini açıkladı. Ta-
pan, Android cihazları tavsiye 
etmediğini ve kaliteli marka-
ların kullanılması gerektiğini 
kaydetti. 
n TUBA KAYA

Öğretmenler Günü, 
pek çok ülkede öğretmen-
leri onurlandırmak için 
etkinliklerin düzenlenerek 
kutlandığı bir gündür.

UNESCO’nun tav-
siyesi ile çoğu ülkede 5 
Ekim tarihi 1994’den beri  
“Öğretmenler Günü” ola-
rak kutlanmaktadır. Bazı 
ülkeler farklı tarihleri “Öğ-
retmenler Günü” olarak 
tespit etmiştir.

12 Eylül’den sonra 
1981 yılında baştaki askeri yönetim 24 
Kasım’ı “Öğretmenler Günü “olarak belir-
lemiştir. Günümüzde de her yıl 24 Kasım 
tarihi ruh cephesinin maden işçileri olan 
öğretmenlere ayrılmıştır.

Söz konusu tarihte en önemli işi 
insan yetiştirmek olan öğretmenlerimiz 
bol bol hatırlanmakta, tebrik ve takdir 
edilmekte.

Öğretmenlerin birçok sıkıntı ve dert-
leri olduğu bir gerçektir. Bunlar değişik 
vesilelerle dile getirilmekte.

Biz, bu yazımızda her biri derya ve de-
niz olan insanı yetiştiren manevi mimarla-
rımızın bir görevinin üzerinde duracağız.

Görevimiz, öğrencilerimizdeki cevhe-
ri ortaya çıkarmak ve işlemek.

Kabiliyetleri görüp yücelten mi, yoksa 
fark etmeyerek körelten mi olacağız?

Bu tamamen bize bağlı.
Biz onun hayatını kazandıran da ola-

biliriz, karartan da.
Öğrencilerin içindeki cevheri çıkara-

bilmek için bir kere ona farklı bakabilmek 
gerekir. Yani ezberleri bozmak, klişeleri 
yıkmak gerekir. Bu konuda alışkanlıkları-
mızdan da vazgeçmek de gündemimizde 
olmalı.

Bir düşünür, ”alışkanlık anahtarı kay-
bolmuş bir kelepçedir ”diyor.

Gelin, konumuzla ilgili Doktor Paul 
Ruskin’in hikâyesine bir göz atalım.

BU HASTAYA BAKMAK İSTER 
MİSİN?

Doktor Paul Ruskin, öğrencilerine bir 
hastanın belirtilerinden bahseder ve onla-
ra önemli bir soru sorar:

” Size bir hastanın belirtilerinden bah-
setmek ve bir soru sormak istiyorum… 
Hasta konuşmuyor ve söylenenleri anla-
mıyor. Hatta bazen saatlerce anlaşılmaz 
şeyler geveliyor ağzında, kendisinde za-
man ve kişi kavramı da yok. Sadece kendi 
adı söylendiğinde bazı tepkiler veriyor.

Son altı aydır onun 
yanındayım, ne görünüşü-
nü düzeltmek için bir çaba 
gösteriyor ne de bakımını 
yapanlara yardımcı oluyor. 
Onu her daim başkaları 
besliyor, yıkıyor ve giydi-
riyor. Dişleri de yok, yiye-
cekleri ancak püre halinde 
verilirse yiyebiliyor.

Gömleği salyalarından 
dolayı sürekli leke içinde. 
Bu arada yürümüyor. Uy-
kusu da sürekli düzensiz. 

Gece yarısı uyanıp çığlıklarıyla herkesi 
uyandırıyor. Aslında çoğu zaman mutlu 
ve sevecen fakat bazen ortada bir sebep 
yokken sinirlenebiliyor ve biri gelip onu 
yatıştırana kadar da feryat figan bağırıyor.”

Ruskin bir an sustu ve öğrencilerine: 
“Bu hastanın bakımını üstlenmek ister 
miydiniz?” diye sordu. Öğrencilerin hiçbiri 
bu konuda istekli olmadı…

Acaba dursak ve düşünsek bizim ce-
vabımız ne olurdu? 

Dr. Paul Ruskin, kendisinin bunu 
büyük bir zevkle yaptığını ve onların da 
mutlaka yapmak isteyeceğini söyleyince, 
öğrencileri buna çok şaşırdı. Ardından 
doktor, hastanın fotoğrafını dolaştırma-
ya başladı. Fotoğrafa bakan öğrencilerin 
yüzündeki şaşkınlık, tek tek tebessüme 
dönüşmeye başladı.

Çünkü fotoğraftaki, Doktor Ruskin’in 
altı aylık kızıydı! 

Amerikan Tip Birliği Dergisinde ya-
yımladığı makalesinde, Dr. Ruskin, basit 
bir yanlış anlamanın insanlarda nasıl ta-
mamen farklı bir perspektif kazandırdığını 
ortaya koydu.

Şimdi öğrencilerin fikri değişmiş 
ve cevapları bir anda “evet” olmuştu. 
Aslında Ruskin’in söylediklerinin hepsi 
gerçekti. Söyledikleri o belirtiler bebekte 
vardı fakat az öncesine kadar ‘eziyet’ ola-
rak düşünülen şey, şimdi bir ‘keyif’ olarak 
yerini değiştirmişti.

Kıssadan hisseye gelince öğrenci-
lerimize kuyumcu titizliği bakıp içindeki 
cevheri gün yüzüne çıkarmak en başta 
gelen ödevimiz olması gerekir.

İşin sırrı her şeye farklı bakabilmek-
tir.

Yunus Emre ne güzel söylemiş: “Be-
nim bir karıncaya, Ulu nazarım vardır”

Sıradan davranışlarla sıra dışı olun-
maz.

Selam ve dua ile..

RUH CEPHESİNİN MADEN İŞÇİLERİ ÖĞRETMENLERİMİZ !
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Finansal Kiralama, Fakto-
ring, Finansman, Tasarruf Fi-
nansman ve Varlık Yönetim şir-
ketlerini tek çatı altında temsil 
eden Finansal Kurumlar Birliği 
(FKB) ile İstanbul Üniversitesi 
iş birliğinde geliştirilen “Finan-
sal Kurumlar Birliği Ekonomik 
Görünüm Endeksi”; Hazine ve 
Maliye Bakan Yardımcısı Osman 
Çelik’in de katıldığı bir toplantı 
ile tanıtıldı.

Banka dışı finans sektörünün 
en güçlü temsilcisi konumun-
daki FKB’nin, İstanbul Üniver-
sitesi Transfer Uygulama ve 
Araştırma Merkezi’nin desteği 
ve akademisyenlerinin yoğun 
çalışması ile geliştirdiği ‘Finan-
sal Kurumlar Birliği Ekonomik 
Görünüm Endeksi’nin lansmanı; 
24 Kasım 2023 tarihinde, İstan-
bul Üniversitesi Siyasal Bilgiler 
Fakültesi Konferans Salonu’nda 
gerçekleşti. Endekse ilişkin ilk 
sonuçların da açıklandığı top-
lantıya; Hazine ve Maliye Bakan 
Yardımcısı Osman Çelik de katı-
larak, bir konuşma yaptı. 

Bakan Yardımcısı Çelik ko-
nuşmasında şunları söyledi; 
“Finansal Kiralama, Faktoring, 
Finansman, Varlık Yönetim ve 

Tasarruf Finansman sektörleri-
mizin çatı kuruluşu olan Finan-
sal Kurumlar Birliği tarafından; 
‘Merkezi Fatura Kaydı Sistemi’ 
ile ‘Finansal Kiralama Sözleşme 
Tescil Sistemi’nden elde edilen 
ve ‘Finansman Sektörü’ işlem 
hacmi bilgilerini de içeren yük-
sek sayıda veriyi ticari alanda 
öngörü ve yatırımlara ışık tutan 
anlamlı bir sonuca dönüştürecek 
‘FKB Ekonomik Görünüm En-
deksi’ne yönelik çalışmalar İs-
tanbul Üniversitesi’nin tecrübe 
ve bilgi birikimi ile şekillenmiş 
oldu. Bakanlık olarak; Finansal 
Kurumlar Birliği’nin kuruldu-
ğu günden bu yana gerek reel 
sektörün gerekse tüm paydaş-

ların yararlanabileceği bir “FKB 
Endeksi” oluşturma hedefinin 
sonuca ulaşmasından mutlu-
luk duyuyoruz. ‘Merkezi Fatura 
Kaydı’, ‘Finansal Kiralama Söz-
leşme Tescil’ sistemlerinden ve 
Finansman Sektörü işlem hacmi 
verilerinden hareketle yıllar iti-
bariyle biriken anlamlı veriler 
ışığında, Finansal Kurumlar Bir-
liği’nin geçtiğimiz yıl içerisinde 
İstanbul Üniversitesi ile birlikte 
attığı somut adımların sonuç-
larını görmek güzel. Finansal 
Kurumlar Birliği tarafından ge-
liştirilen ‘Merkezi Fatura Kaydı 
Sistemi’ ve ‘Finansal Kiralama 
Sözleşme Tescil Sistemi’nden 
alınacak anlık veriler temel teş-

kil etmek kaydıyla; Birlik üyesi 
şirketlerin beklenti anketlerin-
den de yararlanılarak İstanbul 
Üniversitesi’nin kıymetli akade-
misyenleri tarafından oluşturu-
lan endeksin, Türkiye’de ticare-
tin nabzını ve yatırım eğilimini 
ölçümleyen öncü bir gösterge 
olacağına inanıyorum.”

Tanıtım toplantısının açılış 
konuşmalarında söz alan Finan-
sal Kurumlar Birliği Yönetim Ku-
rulu Başkanı Ali Emre Ballı ise; 
“‘Birlikten Kuvvet Doğar’ anla-
yışıyla bundan 10 yıl önce yola 
çıkan FKB olarak; temsil ettiği-
miz sektörlerin taşıdığı yüksek 
potansiyeli ekonomik faydaya 
dönüştürmek için durmaksızın 

geleceğe yatırım yapıyoruz. Bu-
gün de; Birliğimizin girişimi ile 
hayata geçen ve Türkiye ekono-
misinin hem bugünü hem de ge-
leceğine ışık tutacak önemli bir 
projemizi tanıtmanın gururunu 
yaşıyoruz. Geçtiğimiz yıl İstan-
bul Üniversitesi ile yaptığımız 
iş birliği protokolü kapsamında 
çalışmalarına başladığımız FKB 
Ekonomik Görünüm Endeksi'ni, 
ülkemiz ekonomisine katkı sağ-
laması için tüm paydaşlarımızın 
kullanımına sunuyoruz.  Finan-
sal Kiralama Sözleşme Tescil 
Sistemi, Merkezi Fatura Kaydı 
Sistemi ve Finansman Sektörü 
işlem hacmi verileri ile birlikte; 
FKB bünyesinde raporlama ve 

istatistik faaliyetlerinde kullanı-
lan tüm verilerin analizi ve üye-
lerimizin beklenti anketleri baz 
alınarak oluşturulan FKB Eko-
nomik Görünüm Endeksi’nin, 
ticaret ve yatırım alanlarında 
öncü bir gösterge olarak değerli 
faydalar sağlayacağına inanıyo-
ruz.”  

Tanıtım toplantısında, Mer-
kezi Kayıt Kuruluşu Genel Mü-
dürü ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Dr. Ekrem Arıkan da bir konuş-
ma yaparken; endeksin çalış-
ma grubunda yer alan İstanbul 
Üniversitesi İktisat Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Murat 
Şeker, FKB Ekonomik Görünüm 
Endeksi’nin metodolojisi ve elde 
edilen ilk sonuçları hakkında bir 
sunum gerçekleştirdi. 

Ekonominin üretim, satış ve 
tüketim kanallarında yer alan 
Finansal Kiralama, Faktoring ve 
Finansman sektörlerine ilişkin 
göstergelerden hareketle oluş-
turulan ve bu veriler ışığında 
piyasanın izlenmesini amaçla-
yan FKB Ekonomik Görünüm 
Endeksi; her ayın 3. haftasında 
yayımlanarak, kamuoyuna du-
yurulacak.
n HABER MERKEZİ 

Ticaretin ve yatırım eğilimlerinin nabzını tutacak

Osman Çelik Ali Emre Ballı

2024 yılında Uluslararası Mobil Cihaz Kodu (IMEI) hesaplarıyla ilgili yürürlüğe girecek olan ka-
nun hakkında konuşan esnaf Osman Tapan, bu kanunla kaçak cihaz alımının azalacağını söyledi

Kaçak cihazların 
devri kapanıyor!

TÜRSAB Konya B.T.K. yö-
netimini ve turizm ve seyahat 
Acentaları yöneticilerini Rama-
da By Wyndham Karapınar Otel 
Konya misafir ederek, ağırladı.

Ramada By Wyndham Kara-
pınar Otel Konya Hoteli Genel 
Müdürü Metin Bacak ve perso-
neline misafirperverliklerinden 
dolayı teşekkür Eden TÜRSAB 
Konya B.T.K. Yönetim Kurulu 
Üyesi Yılmaz Çınardalı, “TÜR-
SAB Konya B.T.K. olarak Kon-
ya’daki turizmcileri ve turizm 
ve seyahat acentelerinin iş ge-
liştirmelerine katkı vermek adı-
na bu tür gezi (info) programla-
rı düzenliyoruz. Bu gezilerimiz 

sayesinde iş bağlantıları sağla-
narak, iç turizmde pazarın art-
masını sağlıyoruz. Bu anlamda 
bizleri misafir eden Ramada By 
Wyndham Karapınar Otel Kon-
ya Hoteli İşletmecilerine, Genel 
Müdür Metin Bacak’a, çalışan-
lara teşekkür ederek, başarılar 
diliyoruz. Karapınar’da bölge 
turizminin gelişimine profes-
yonel olarak örnek bir yatırım 
gerçekleştirdiklerinden dolayı 
da ayrıca teşekkür ederiz” dedi.  

KARAPINAR İLÇESİNİN İLK 
5 YILDIZLI OTELİ

Ramada By Wyndham Kara-
pınar Otel Konya Genel Müdürü 
Metin Bacak otelin Karapınar 

ilçesinin ilk 5 yıldızlı hoteli ol-
duğunu belirterek, “Ramada By 
Wyndham Karapınar Otel Kon-
ya Karapınar ilçesinde bulunup, 
ilk Karapınar ilçesinin 5 yıldızlı 
otel olarak Ocak ayından itiba-
ren hizmet vermekteyiz. Oteli-
miz Adana Ereğli yolu üzerinde 
olup, Meke gölüne ve Acıgöl’e 
çok yakın bir mevkidedir. Rama-
da By Wyndham Karapınar'da iki 
restoran, tam hizmet veren spa 
ve iyi donatılmış konuk odaları, 
beş tane toplantı salonu bulu-
nan yeni teknolojiyle hizmet 
vermektedir. İlk önceliği misa-
fir memnuniyeti olan Otelimiz, 
120 odasıyla tam kapasiteyle 

misafirlerimizi memnun etmek-
teyiz. Sabah kahvaltısı, Öğle 
yemeği ve akşam yemeklerinin 
yanında toplantı ve organizas-
yonlara da tecrübeli kadromuzla 
son derece profesyonel hizmet 
vermekteyiz. Karapınar ilçesine 
yolu düşen, Ereğli Adana yolu 
kullanan, bütün misafirlerimizi 
ağırlamaktan memnuniyet du-
yarız.”

Konuşmaların ardından 
TÜRSAB Konya B.T.K.  Yönetim 
kurulu üyeleriyle Konyalı turizm 
ve seyahat acenteleri yönetici-
leri oteli gezerek, verdikleri hiz-
met hakkında bilgi aldılar.
n HABER MERKEZİ

Ramada Karapınar, turizmcileri ağırladı

Osman Tapan

Eğitim Gücü Sendikası Genel 
Başkan Yardımcıları İsmail Ak-
dağ ve İlyas Saraloğlu'nun katıl-
dığı programda Eğitim Gücü Sen 
Konya İl Temsilciliği’ne Kadir 
Bayındır atandı. Bayındır yap-
mış olduğu konuşmada; Hiçbir 
siyasiye yaslanmadan, siyasetin 
oyuncağı olmadan eğitimcilerin 
hakları için çalışmaya devam 
edeceklerini belirtti. Yüzde 2 

sendika barajının Eğitim Gücü 
Sen'in hızlı büyümesini engelle-
mek adına çıkarıldığını savunan 
Bayındır, her halükarda yanla-
rında bulunan tüm öğretmenle-
re teşekkür etti. Program, göre-
vi devreden önceki İl Temsilcisi 
Bahar Seyhan'a plaket takdim 
edilmesinin akabinde çekilen 
hatıra fotoğrafı ile sona erdi.
 n HABER MERKEZİ

Eğitim Gücü Sen’de 
Kadir Bayındır dönemi



İlçenin her alandaki ihtiyaç-
ları doğrultusunda yatırım plan-
lamalarını sürdüren Selçuklu 
Belediyesi yeni hizmet yapıları-
nı da bu çerçevede inşa etmeye 
devam ediyor.  Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı 
Sille Mahallesi’nde yapımı süren 
Kapalı Otopark, Karma Yapılar 
ve Meydan Düzenlemesi proje-
sindeki çalışmaları yerinde ince-
ledi. 

“TARİHİ VE KÜLTÜREL 
DEĞERLERİMİZİ KORUMAK, EN 

GÜZEL ŞEKİLDE GELECEĞE TAŞIMAK 
İÇİN ÇABA SARF EDİYORUZ”
2024 yılı içerisinde tamam-

lanması planlanan projeyle Sil-
le’nin, tarihi dokusuna uygun 
olarak yeni bir destinasyona ka-
vuşmuş olacağını kaydeden Sel-
çuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “İlçemize değer 
katacak yatırımları bir bir hayata 
geçirmeyi sürdürüyoruz. Çalış-
ma alanımız içerisinde tarihi ve 
kültürel değerleriyle Sille önemli 
yer tutuyor. Sille’de bugüne ka-
dar geniş ve kapsamlı çalışmalar 
yaptık. Tabii bu çalışmalarımızı 

Sille’nin tarihi siluetine hiçbir 
zarar vermeden gerçekleştiriyo-

ruz. Çünkü Sille bizim gözbebe-
ğimiz ve buradaki turizmin geliş-

mesi noktasında hassasiyetimizi 
sürdüreceğiz. İnanıyorum ki bu 
projemiz Konya’mıza, Selçuk-
lu’muza ve Sille’mize çok büyük 
değer katacak. Sille’mizde bulu-
nan tarihi ve kültürel değerleri-
mizi korumak, en güzel şekilde 
geleceğe taşımak en önemli va-
zifemiz. Bunu yaparken Sille’nin 
ve Konya’mızın turizmine de en 
yüksek katkıyı sunuyor olma-
sı birinci hedefimiz. Sille’mizde 
bulunan tarihi ve kültürel değer-
lerimizi korumak, en güzel şekil-
de geleceğe taşımak için çaba 
sarf ediyoruz. Tüm bu yatırımlar 
ile Sille’ye değer katmaya devam 
ediyoruz” şeklinde konuştu. 

19 bin 794 metrekare alan-
daki inşası devam eden Kapalı 
Otopark, Karma Yapılar ve Mey-
dan Düzenlemesi projesi 35 adet 
konut, 24 adet ticari donatı, 9 
adet sosyal ve kültürel donatı, 
1 adet belediye hizmet binası, 
1 adet sağlık tesisi, 1 adet trafo, 
200 araç kapasiteli kapalı oto-
park ve 4 bin 734 metrekare ye-
şil alan çalışmasından oluşuyor.
n HABER MERKEZİ 
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Konya’da haftasonu etkili 
olan yağmur ve fırtınanın ardın-
dan etkili olan soğuk hava, bazı 
ilçelerde karı da beraberinde 
getirdi. Karapınar ve Kulu ilçe-
lerinde mevsimin ilk karı düştü. 
İlçelerde etkili olan beyaz örtü 
vatandaşları sevindirdi. 

SABAHA KARLA UYANDILAR
Karapınar’ın farklı bölgele-

rinde gece başlayan kar araziyi 
bembeyaz örtüye bürüdü. Sabah 
uyandıklarında beyaz örtüyle 
karşılaşan çiftçiler büyük sevinç 
yaşadı. Tarımın önemli olduğu 
ilçede yağışlarla büyük ihtiyaç 
duyulduğunu ve mevsimin ilk 
karı ile birlikte sevinen çiftçiler, 
yağışın devam etmesi dileğinde 
bulundu.

Çiftçilerden Fatih Şık, "Ka-
rapınar’ın 1 damla suya ihtiyacı 

var. Eylül ve Ekim aylarında ya-
ğış alamadık. Buda çiftçileri zor 
durumda bıraktı. Birkaç gündür 
yağan yağmur ve son olarak ya-
ğan kar bizleri mutlu etti. Allaha 
şükürler olsun. Bu kar yağışının 
devam etmesini diliyoruz. Çoğu 
hububat toprakla buluştu. İhti-
yacımız vardı” dedi.

KULU’DA KAR ETKİLİ OLDU 
Kulu’da etkili olan şiddetli 

rüzgar ve sağanak yağmur ye-
rine kar yağışına bıraktı. İlçede 
mevsimin ilk kar yağışı saat dün 
sabah saatlerinde başladı. Yak-
laşık 15 dakika süren kar yağı-
şı sonrası ilçe beyaza büründü. 
Karın bu yıl erken yağmasına en 
çok sevinen çiftçiler oldu. Çiftçi-
ler, tarımsal alanlarda ekili olan 
hububatlarda verimin artmasını 
beklediklerini ifade etti. n İHA

Mevsimin ilk karına en çok çiftçi sevindi 

Sille’deki “Kapalı Otopark, Karma Yapılar ve Meydan Düzenlemesi” projesini inceleyen Selçuklu Bele-
diye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, tarihi ve kültürel değerleri geleceğe taşımak için çalıştıklarını söyledi

Kültürel değerler 
geleceğe taşınıyor

Karatay Belediyesi, Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
Selçuklu Kültür ve Medeniyeti 
Uygulama ve Araştırma Mer-
kezi ile Vakıflar Konya Bölge 
Müdürlüğü işbirliğiyle dü-
zenlenen “Celaleddin Karatay 
Konferansları” devam ediyor. 
Programa konuşmacı olarak 
katılan Prof. Dr. Erkan Gök-
su, “Türkiye Selçuklularında 
Gulâm Sistemi ve Celaleddin 
Karatay” konulu konferansın-
da, Selçuklu devlet sistemin-
deki “Gulâmlık Sistemi” ve 
Celalettin Karatay’ın bu sis-
temdeki yerine yönelik önemli 
açıklamalarda bulundu. 

Selçuklu devletinde önem-
li görevlerde bulunan Cela-
leddin Karatay’ın hayatının 
ve dönemin ayrıntılarıyla ele 
alındığı “Celaleddin Karatay 
Konferansları” devam ediyor. 

Karatay Belediyesi, Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
Selçuklu Kültür ve Medeniyeti 

Uygulama ve Araştırma Mer-
kezi ve Vakıflar Konya Bölge 
Müdürlüğü işbirliğiyle Kara-
tay Belediyesi Ali Ulvi Kurucu 
Gençlik Merkezi’nde gerçek-
leştirilen konferanslar dizisi-
nin ikincisi, Dokuz Eylül Üni-
versitesi Edebiyat Fakültesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Erkan 
Göksu’nun konuşmacı olarak 

katıldığı programla devam 
etti. 

GULÂM SİSTEMİ, ORTAÇAĞ 
TÜRK- İSLAM DEVLETLERİNİN 

TAMAMINDA EN ÖNEMLİ 
SİSTEMLERDERDEN BİRİYDİ
“Türkiye Selçuklularında 

Gulâm Sistemi ve Celaleddin 
Karatay” ana başlığıyla dü-
zenlenen programda konuşan 
Prof. Dr. Erkan Göksu, kelime 
olarak “genç” anlamına gelen 
“Gulâm”ı ve zamanla önemli 
bir sistem haline gelen Gulam-
lığın başlangıcından gelişimine, 
faydalarına ve dezavantajlarına 
kadarki alanları ayrıntılarıyla ele 
aldı.

Gulâm Sistemi’nin Ortaçağ 
Türk-İslam devletlerinin tama-
mının en önemli müesseslerin-
den birisi olduğunu, bu sistemin 
aynı zamanda yıllarca en tartış-
malı sistem haline de geldiğinin 
altını çizen Erkan Göksu; “Büyük 
Selçuklular’da da Gulâmlık bir 
sistemdir ve bu sistemde dev-

let, kendi emrinden çıkmayacak 
bir görevli istiyor. Devletin her-
hangi bir yol ile çok küçük yaş-
larda alıp yetiştirdiği ve devletin 
hizmetinde kullandığı bireylere 
Gulâm diyoruz. Onun için de bu 
bireyler belirli eğitimlerini aldık-
tan sonra bu bireyleri belirli bir 
yerden sarayın sistemine dahil 
ediyorlar. Kimi araştırmacılar bu 
bireyler saraya ahırdan, kimisi-
ne göre ise Taşhane’den giriyor-
lar diyor. Celaleddin Karatay’ın 
Taşhane’de görevi var. Emir 
Karatay buraya gelen Gulâmla-
rı alıyor ve eğitiyor görüşü de 
hakim. Bu gulamlar daha sonra 
sarayın tüm dairelerinde birim-
lerinde çalışmaya başlıyorlar ve 
bu bir nevi staj oluyor onlar için. 
Bu süre zarfında da bu Gulâmlar 
hangi alanlarda kabiliyet göste-
riyorlarsa belli bir yaşa geldik-
ten sonra o dairede yer alıp amir 
pozisyona sahip olmuş oluyor-
lar” ifadelerini kullandı.
n HABER MERKEZİ 

‘Büyük Selçuklular’da Gulâmlık bir sistemdir’ 

Prof. Dr. Erkan Göksu

Karatay Belediyesi emlak ver-
gisi, çevre temizlik vergisi, ilan ve 
reklam vergisinin ikinci taksit be-
dellerinin ödenmesi hususunda 
son gün uyarısında bulundu.

Karatay Belediyesi’nden yapı-
lan açıklamada; “Vatandaşlarımız, 
30 Kasım 2023 Perşembe günü 
mesai bitimine kadar emlak, çevre 
temizlik ve ilan reklam vergilerinin 
ikinci taksitlerini, TC kimlik numa-
rası veya mükellef sicil numarası 
ile Karatay Belediyesi hizmet bi-
nası içerisinde yer alan veznelere, 

nakit veya kredi kartıyla ödeyebile-
ceklerdir. Vatandaşlarımız aynı za-
manda ikinci taksitlerini web sitesi 
üzerinden belediyeye uğramadan 
da ödeyebilecek. Bu kapsamda 
vergi mükellefleri, Yanıbaşımda 
Karatay mobil uygulamasından 
ve Karatay Belediyesi’nin e-bele-
diyecilik uygulaması kapsamında 
https://tahsilat.karatay.bel.tr/Ode/
direkttahsilat.aspx adresi üzerin-
den kredi kartı veya banka kartı ile 
vergilerini ödeyebilirler” denildi.
 n HABER MERKEZİ

Konya’da Hazreti Mevlana’nın 
750. Vuslat Yıldönümü hazırlıkları 
devam ederken Bursa Konyalılar 
Kültür Dayanışma ve Yardımlaş-
ma Derneğinin organize ettiği 
Şeb-i Arus, Hz. Mevlâna’nın 750. 
Vuslat Yıldönümü etkinliği yoğun 
ilgi gördü. Panorama 1326 Fetih 
Müzesinde düzenlenen etkinliğe 
AK Parti Bursa Milletvekili Ahmet 
Kılıç’ın yanı sıra Osmangazi Bele-
diye Başkanvekili Hasan Hüseyin 
Erdönmez’de katıldı. Mevlana Ce-
lalettin Rumi’nin, Şeb-i Arus (Dü-
ğün Gecesi) 750. Vuslat (kavuşma) 
programına siyasi parti ve sivil 
toplum örgütlerinin temsilcileri de 
iştirak etti.

Sema programında önce ko-
nuşan Dernek Başkanı Musa Boz-
kurt, “Vefatının, yani Vuslatının 
750. sene-i devriyesinde büyük 
mütefekkir, gönül insanı, sevgi 
medeniyetimizin mimarlarından 
Mevlâna Celaleddin-i Rumi Haz-
retlerini rahmetle yâd ediyoruz. 

Mekânı inşallah cennet olsun. Biz-
leri, bir Şeb-i Arus’a daha eriştirdi-
ği, bu düğün gecesinde gönülden, 
gönülle muhabbet etmeyi bir kez 
daha bizlere nasip ettiği için Al-
lah’a sonsuz hamd-ü senalarımızı 
sunuyoruz” dedi.

Ancak ve ancak aşk ile yazılmış 
eserlerin yedi buçuk asır ayakta ka-
labileceğine vurgu yapan Bozkurt, 
“Hz. Mevlâna eserlerini öyle bir 
aşk ile meşk etmiş ki, Vuslatından 
750 sene sonra dahi bir araya ge-
liyor, onu yâd ediyor, onun düğün 
gecesinde birbirimizle muhabbet 
ediyor, sohbet ediyoruz. Mevlana, 
arkasında yalnızca yazılı eserler 
ve sönmeyen fikirler bırakmış bir 
insan değildir. Hz. Mevlâna aşk ile 
yoğurulmuş, aşktan ilham almış 
fikirler bıraktığı içindir ki, sadece 
bu salonda değil, 780 bin kilomet-
rekare içinde de bir muhabbet ve 
uhuvvet iklimini muhafaza edebi-
liyoruz” diye konuştu.
 n HABER MERKEZİ

Karatay’dan emlak 
vergisinde son gün uyarısı

Bursa’da Mevlana’nın ölüm 
yıldönümüne özel program

Musa Bozkurt



Konya’da Pazar günü etkili 
olan fırtınadan geriye bıraktığı 
olumsuzluklar kaldı. Fırtına ne-
deniyle seralar zarar gördü, bazı 
evlerin çatıları uçtu, ağaçlar dev-
rildi. Akşehir’de yıkılan bir bara-
kanın altında kalan vatandaş ise 
hayatını kaybetti. 

SERALAR ZARAR GÖRDÜ
Beyşehir ilçesine bağlı Kuru-

cuova Mahallesinde sağanak ya-
ğışın ardından etkili olan şiddetli 
rüzgar kıvırcık marul ekili olan 
4 bin metrekarelik serayı yıka-
rak büyük çaplı zarar verdi. Sera 
sahibi Mehmet Evli, Çayır mev-
kiinde bulunan ve kıvırcık marul 
yetiştirdiği seranın bölgede etkili 
olan sağanak yağışın ardından 
başlayan şiddetli fırtınaya daya-
namayarak yıkıldığını söyledi. 
Mehmet Evli, “Seramızın yerle 
bir olması sebebiyle büyük bir 
yıkıma uğradık. Zararımızın yak-
laşık 600-700 bin lira civarında 
olduğunu tahmin ediyoruz. Zara-
rımızın telafisine yönelik destek-
te bulunmak ve tespit çalışması 
talebimiz için ilgili kurumlarımı-
za müracaatta bulunacağız. Al-
lah’ım bu tür afetten hepimizi 
korusun, bir daha göstermesin” 
diye konuştu.

Mehmet Evli, 3 yıl önce kur-
duğu serasında daha önce çilek 
yetiştirdiğini bu yıl ise örtü altı 
marul ektiğini seranın yıkılması 
ile birlikte ektiği ürünlerin de za-
rar gördüğünü ifade etti. 

ÇATILAR ZARAR GÖRDÜ, 
AĞAÇLAR YIKILDI

Beyşehir kent merkezinde 

ve bazı dış mahallelerinde şid-
detli fırtına bazı olumsuzluklara 
sebep oldu. Beyşehir kent mer-
kezindeki Bahçelievler Mahalle-
si’nde 4 katlı bir apartman ile il-
çeye bağlı Eylikler Mahallesi'nde 
iki katlı bir evin çatıları yerinden 
sökülerek etrafa savruldu. Can 
kaybı ya da yaralananın olmadı-
ğı her iki olayda da ihbar üzerine 
adreslere giden belediye ekiple-
ri, önlem maksadıyla çatıların 
düştüğü yolları ulaşıma kapattı.

Bu arada, şiddetli fırtınada 

ağaçlar da zarar gördü. Yol ke-
narındaki bir ağaç gövdesinden 
ikiye ayrılarak yola devrildi. 
Esence Mahallesi'nde de fırtına 
sebebiyle bir söğüt ağacı köy 
yolu üzerine devrildi.

YAĞMUR OLUĞU UÇTU 
Kulu Karşıyaka Mahallesi 

Derya Caddesinde bir apartma-
nın çatısında bulunan yağmur 
oluğu ve kablolar şiddetli rüz-
gar nedeniyle yerinden söküle-
rek uçtu. Kozanlı Mahallesin-
de ise sanayi sitesinde şiddetli 

yağmurdan dolayı su taşkınları 
oluştu. Her iki olayda şans eseri 
yaralanan olmadı.

RÜZGAR HAYATI 
OLUMSUZ ETKİLEDİ 

Karapınar’da şiddetli rüzgar 
hayatı olumsuz etkiledi. Rüz-
garın etkisiyle elektrik direkle-
ri devrilirken, ilçede oynanan 
amatör futbol maçında futbol-
cular zor anlar yaşadı. Karapı-
nar’da bisikletler ve motosiklet-
le rüzgara dayanamayarak yere 
düşerken rüzgar nedeniyle bir 
çok evin çatısı uçtu. İlçede oy-
nanan Yeşilyurtspor ile Yıldırım-
lar arasındaki Konya 1. Amatör 
Küme karşılaşmasında sporcu-
lar ve hakemler zor anlar yaşadı. 
Rüzgar nedeni ile caddeye giden 
topu yedek sporcular bulup ge-
tirdi. Serbest vuruşları ise başka 
bir futbolcunun topu tutmaları 
ile kullanılabildi.

BARAKA YIKILDI 
1 KİŞİ ÖLDÜ

Konya'nın Akşehir ilçesinde 
bir bağdaki barakanın yıkılması 
sonucu 1 kişi hayatını kaybet-
ti, 3 kişi yaralandı. İlçeye bağlı 
Çakıllar Mahallesi Kirazlibunar 
mevkisindeki bir bağda bulu-
nan baraka yıkıldı. İhbar üzerine 
bölgeye 112 Acil Sağlık ve itfa-
iye ekipleri sevk edildi. Ekipler, 
barakadaki Selahattin T'nin ha-
yatını kaybettiğini belirledi. Ya-
ralanan Emirhan Ç, Seyit D. ve 
Serkan D. ilk müdahalelerinin 
ardından ambulansla hastaneye 
kaldırıldı.
n İHA

Karaman'da 7 katlı bir bi-
nanın zemin katındaki apart 
dairede çıkan yangın büyüme-
den söndürülürken, 3 kişi du-
mandan etkilendi.

Yangın, gece saat 01.15 
sıralarında Hamidiye Mahal-
lesi Sanayi Caddesi üzerinde 
bulunan 7 katlı binanın zemin 
katında bulunan apart daire-
de çıktı. Edinilen bilgiye göre, 
apart dairenin pencerelerin-
den dumanların yükseldiğini 
fark eden vatandaşların duru-
mu 112 Çağrı Merkezine bil-

dirmesi üzerine adrese itfaiye, 
sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Olay yerine polis ekip-
leri binada bulunanları tahliye 
ederken, itfaiye de yangına 
müdahale etti. Yangın kısa sü-
rede söndürülürken, duman-
dan etkilenen 3 kişiye olay 
yerinde bekletilen ambulans-
larda müdahale edildi. Yangı-
nın çıkış sebebi araştırılırken, 
yangının çıktığı apart dairede 
hasar meydana geldi.

Yangınla ilgili soruşturma 
başlatıldı.  n İHA

Aksaray’da geri dönüşüm 
için müstakil bir evin bahçesi-
ne balya olarak yapılmış kağıt 
atıklarında çıkan yangın pani-
ğe neden oldu. Havanın yağışlı 
olması ve itfaiyenin zamanın-
da müdahalesiyle yangın kısa 

sürede tamamen söndürül-
dü. Polis ekiplerinin inceleme 
yaptığı olayla ilgili yangının 
kundaklama olasılığı üzerine 
Aksaray Cumhuriyet Başsav-
cılığınca soruşturma başlatıl-
dı.  n İHA

Karaman’da çıkan yangın 
büyümeden söndürüldü 

Atık karton balyalar alev 
aldı, yangın korkuttu
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Konya’da 12 katlı binanın 
8. katında elektrik kontağın-
dan çıktığı iddia edilen yangın, 
9. kata sıçradı. Yangın itfaiye 
ekiplerinin 1 saatlik çalışması 
sonucu söndürülürken, duman-
dan etkilenen eski bakanlardan 
Lütfi Elvan’ın annesi ve 3 kişi 
hastaneye kaldırıldı.

Yangın, saat 19.00 sıraların-
da merkez Meram ilçesi Öğret-
menevleri Mahallesi Zeynettin 
Sokak üzerinde bulunan bir si-
tede çıktı. Edinilen bilgiye göre, 
site içerisinde bulunan 12 kat-
lı binanın 8. katındaki Osman 
B.'ye ait dairede yangın çıktı. 
Elektrik kontağından çıktığı 
iddia edilen yangını fark eden 
site sakinleri durumu 112 Acil 

Çağrı Merkezine bildirdi. İhbar 
üzerine adrese itfaiye, sağlık ve 
polis ekipleri sevk edildi.

ESKİ BAKAN LÜTFİ ELVAN’IN 
ANNESİ DUMANDAN ETKİLENDİ

Adrese gelen itfaiye ekipleri 

8. kattaki dairede çıkan yangına 
müdahale ettiği sırada alevler 
9. katta bulunan daireye sıçra-
dı. 

Bina sakinleri itfaiye ekip-
leri tarafından kontrollü olarak 
binadan tahliye edildi. Yan-
gın sırasında dumandan etki-
lenen ve binada ikamet eden 
eski bakanlardan Lütfi Elvan’ın 
annesi Samiye Elvan ve 3 kişi 
kontrol amaçlı hastaneye kal-
dırıldı. Yangının ardından Lütfi 
Elvan’ın da annesinin kaldırıl-
dığı hastaneye geldiği öğrenil-
di. Yangın itfaiye ekiplerinin 1 
saatlik çalışması sonucu sön-
dürüldü. Yangınla ilgili tahkikat 
başlatıldı.
n İHA

12 katlı binada çıkan yangın korkuya neden oldu 

Konya’da pazar günü etkili olan fırtınanın verdiği zarar da günyüzüne çıktı. İlçelerde de etkili olan fırtına 
seralara zarar verdi, çatıları uçurdu, elektrik direklerini ve ağaçları yıktı. Yıkılan barakada ise 1 kişi can verdi 

Fırtınadan geriye 
verdiği zarar kaldı

Aksaray’da sürücünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybettiği 
otomobil şarampole düştü. Kaza-
da baba ve oğlu yaralandı.

Kaza, Aksaray-Konya Karayo-
lu Yenikent beldesi yakınlarında 
yaşandı. Edinilen bilgiye göre, 

Aksaray’dan Konya istikametine 
seyreden Abdurrahman T. (39) 
yönetimindeki 38 AFP 185 pla-
kalı Peugeot marka otomobil, sü-
rücünün fırtına nedeniyle direk-
siyon hakimiyetini kaybetmesi 
sonucu şarampole düştü. Şaram-

polde bulunan ağaca çarparak 
durabilen otomobil hurdaya dö-
nerken, sürücü ve 11 yaşındaki 
oğlu Mert Mürsel T. yaralandı. 
Diğer sürücülerin fark ettiği kaza 
hemen 112 Acil Çağrı Merkezine 
bildirildi. İhbar üzerine olay ye-

rine polis ve sağlık kipleri sevk 
edildi. Yaralı baba ve oğlu Aksa-
ray Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi Acil Servisi’ne kaldırılırken, 
durumlarının iyi olduğu öğrenil-
di. Polis ekipleri kazayla ilgili in-
celeme yaptı. n İHA

Otomobil şarampole düştü; 2 yaralı



Life İn Camp şirket kurucu 
ortaklarından Durmuş Ali Gökçe, 
vatandaşların aradıkları her türlü 
kamp malzemelerini kendilerinde 
bulabileceklerini açıkladı. Gökçe, 
“Her türlü araca kamp çadırı ko-
şullandırabiliyoruz” diye konuştu.

Havaların soğuması ve kar 
yağışının ülke genelinde artması 
nedeniyle bazı vatandaşlar kamp 
yapmayı tercih ediyor. Genellikle 
şehir dışında trafikten ve bina-
lardan uzak alanlarda ve doğal 
yerlerde kamp yapan vatandaşlar 
kışın tadını çıkarıyor. Bu noktada 
Life İn Camp Şirket kurucu ortak-
larından Durmuş Ali Gökçe, kamp 
malzemeleri noktasında her türlü 
ihtiyaca cevap vermeye çalıştık-
larını ifade etti. Kamp yapmanın 
önemli bir hobi olduğunu ve va-
tandaşların son yıllarda buna daha 
fazla ilgi duyduğunu kaydeden 
Gökçe, “Her türlü araca kamp ça-
dırı koşullandırabiliyoruz. SUV ve 
pikap tarzındaki araçlara kamp ça-
dırı çalışmaları uygulayabiliyoruz. 
Aslında model pek fark etmiyor. 
Müşterilerin taleplerini karşıla-
maya çalışıyoruz. Siyah ve gri gibi 
seçeneklerimiz var. Araçlar için 
özel olarak dizayn ettiğimiz kamp 
çadırlarımız kalitesiyle dikkat çeki-
yor. Hem açılıp hem de kapanabi-
len bir model uyguluyoruz” dedi

BİRÇOK ÇEŞİT BULUNUYOR
Giyinme kabini oluşturdukları-

nı kaydeden Gökçe, “Buda önemli 
hizmetlerimiz arasında yer alıyor. 
Kamp sobası, normal çadır, 3x3 
çadır, kamp ocağı, çatal bıçak seti, 
pürmüz, duş sistemleri, masa, 
sandalye, mangal setleri, lamba, 

şişme yatak, uyku tulumu gibi bir-
çok çeşidimiz var.   Life İn Camp 
olarak Selçuklu’da Sancak Ma-
hallesi, Dönerli Sokak’ta hizmet 
veriyoruz. İş ortağımız Mehmet 
Karabacak ile çıktığımız bu yolda 

şehrin önemli markaları arasında 
yer almak istiyoruz. Tüm doğa-
severlerimizi bizi tanımaya davet 
ediyoruz” diyerek sözlerini ta-
mamladı. 
n SAMET AKTAŞ

Tasarruf finansman sek-
törünün öncüsü Fuzul; Konya 
İl Tanıtım Günlerindeki stan-
dında Ticaret Bakanı Prof. Dr. 
Ömer Bolat’ı, İstanbul Valisi 
Davut Gül’ü ve Konya Valisi 
Vahdettin Özkan’ı ağırladı. Fu-
zul, 23-26 Kasım 2023 tarih-
leri arasında Konyalı Sanayici 
ve İş İnsanları Federasyonu ile 
Konyalı Sanayici ve İş Adamları 
Derneği tarafından gerçekleş-
tirilen Konya İl Tanıtım Gün-
lerine katıldı. Atatürk Havali-
manı’nda düzenlenen etkinliğe 
Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 
Bolat, İstanbul Valisi Davut 
Gül, Konya Valisi Vahdettin Öz-
kan, KONSİFED ve KONSİAD 
Genel Başkanı Kemal Çelik’in 
yanı sıra çeşitli sivil toplum ku-
ruluşlarının temsilcileri ile pek 
çok davetli katıldı. Dört gün 
süren organizasyon, Konyalı iş, 
sanat ve siyaset dünyasını İs-
tanbul’da bir araya getirdi. 

FUZUL’ÜN STANDI, YOĞUN 
İLGİ GÖRDÜ

Ticaret Bakanı Prof. Dr. 
Ömer Bolat’ı, İstanbul Valisi 
Davut Gül’ü ve Konya Valisi 
Konya Valisi Vahdettin Özkan’ı 
ağırlayan Fuzul’ün standı, bü-
yük ilgi gördü. Bugüne kadar 
yüz binlerce insanın ev, araç ve 
çatılı iş yeri ihtiyacına finans-
man sağlayan Fuzul, standında 
ziyaretçilere Dayanışma Eko-
nomisi ile ilgili bilgi verdi.
‘KONYAMIZIN TANITIMINA KATKI 

SUNACAK ETKİNLİKLERDE 
OLMAYA ÇALIŞIYORUZ’ 

Konya Tanıtım Günlerinin 

sona ermesinin hemen akabin-
de etkinlikle ilgili görüşlerini 
paylaşan Fuzul Tasarruf Finans-
man AŞ Yönetim Kurulu Baş-
kanı Eyüp Akbal, “İstanbul’da 
hemşehrilerimizle bir araya 
gelmenin mutluluğunu yaşadı-
ğımı belirtmek isterim. Bu gibi 
organizasyonların, Konya’mızın 
tarihî ve kültürel zenginlikleri-
nin yanı sıra yerel ürün ve lez-
zetlerinin tanıtımı noktasında 
da önemli olduğu kanaatinde-
yim. Konya’mızın kültürünün 
İstanbul’a taşınmasına vesile 
olacak tüm etkinlikleri önemsi-
yor ve mutlaka yer almaya gay-
ret ediyorum. Kültürel bağları-
mızı gelecek kuşaklara taşımak 
adına da gayret gösterdiğimizi 
belirtmek isterim. Konya’mızın 
tanıtımı ya da gelişimine katkı 
sunacak her etkinlikte olmaya 
çalışıyorum.” ifadelerini kul-
landı. 

‘KONYA’DA 4 ŞUBEMİZ VAR’
30 yılı aşkın bir süredir ki-

şilere ev, araç ve çatılı iş yeri 
finansmanı sağlayan Fuzul’ün 
Konya’da dört şubesi olduğuna 
da dikkat çeken Akbal, sözleri-
ne şu ifadelerle son verdi: “Tür-
kiye’nin dört bir yanındaki tüm 
Türkiye Cumhuriyeti vatandaş-
larına hizmet veriyor ve 81 ilde 
ev, araç ya da çatılı iş yeri sahibi 
olabilmeleri noktasında onlara 
finansman sağlıyoruz. Konya’da 
Arena, Karatay, Meram ve Sel-
çuklu olmak üzere dört şubemiz 
var. Hemşehrilerimiz, şubeleri-
mizi ziyaret ederek kendi büt-
çelerine uygun ödeme koşulları 
ve taksit sayısıyla hangi şehir-
deki şubede kayıt açtırdıkla-
rı fark etmeksizin Türkiye’nin 
dört bir yanında konut, araç ya 
da iş yeri alabilme imkânına sa-
hip olabilirler.”   
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Fuzul, Konya Tanıtım Günleri’nde yerini aldı Her türlü araç kamp çadırına dönüşüyor 
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Eyüp Akbal

Elektrik, su, kanalizasyon gibi 
temel ihtiyaçlar karşılandıkça ma-
hallenin ihtiyaç önceliği de değişir 
oldu. Bir yandan cadde ve sokak-
ların asfaltlanması beklenirken 
diğer yandan da herkes telefon 
edinebilmenin derdine düştü. 
Telefon dediysem öyle android, 
İOS işletim sistemli akıllı telefon-
lar değil; aranacak numaralara, 
sıfırdan dokuza kadar dairesel 
dizilmiş numaraların üzerindeki 
halkanın çevrilmesiyle ulaşılabilen 
ve günümüzde kimsenin yüzüne 
bakmadığı, o yıllarda üzeri dantel 
örgülerle süslenen konuşma ay-
gıtlarıydı. Şehir içi aramaları direkt 
yapabilsek de şehirlerarası arama 
için kayıt verip sıra beklemek du-
rumundaydık. Bunun en büyük 
sıkıntısını da Konyaspor maçlarını 
haber yapmak için gittiğimiz dep-
lâsmanlarda çekerdik. Haberleş-
me trafiğinin yoğunluğuna göre 
epeyce sıra beklediğimiz olurdu. 
Karabük’ün henüz ilçe olduğu 
dönemde sırf postanedeki bu bek-
leme yüzünden yarım dakika fark-
la, Ankara’ya giden son otobüsü 
kaçırmıştım da tren yolculuğuna 
mecbur kalmıştım.

Ekrem ağabeyimin Muğla’da 
öğrenci olduğu yıllarda annemin 
en büyük arzusu evimizde telefo-
nun olmasıydı ama öyle kolayca 
alınamıyordu. 

Yeşile çalan özel takım elbiseli, 
başlarında bekçi şapkasını andıran 
kepleriyle postacılar bizim çocuk-
luk, hatta gençlik yıllarımızın ileti-
şim memurlarıydı. Öyle motorlu 
vasıtalarla değil, bazen bisikletle 
bazen de yürüyerek sokakları dola-
şıp mektup dağıtırlardı. Yürümek, 
bir postacının en büyük mahareti 
olmalıydı ki o yıllarda postacılar 
arası yürüme yarışları bile yapılır-
dı.

Gazetecilikte kıdem kazanma-
ya başladığım dönemde bir gün 
PTT’ye gidip abone servisine tele-
fon aboneliği için müracaat ettim. 
Memur hanım işlemlerimi yapar-
ken, umutsuzluk aşılar gibi, “İki 
yıldan önce bağlanmaz” demişti. 
“Olsun, Bugün müracaat edersem 
iki yıl beklerim ama etmezsem 
daha uzun süre beklerim” dedim.

Bu sırada sağımda ve solum-
da iki kişi belirdi. Gelenlerden 
biri PTTSporlu İsmail’di ve “Abi, 
bizim dairede işin oluyor ve bize 
uğramadan kaçak köçek iş yaptı-
rıyorsun. Bunun cezası ağır olur” 
diyerek, sitemle tehdit karışımı 
latife anlamında sözler etti. “Size, 
torpil ister gibi olmasın diye işim 
bitince gelecektim. Sen çayları 
söyle” diyerek durumu kurtarmak 
istediğim sırada sözleşmeyi imza-
lıyordum. Diğer yanımda amatör 
kümenin efsane golcüsü Hayri 
vardı. Koluma girip, “Gerisini İs-
mail halletsin” diyerek yürüdü. Ev-
rakları toplayıp bizden evvel hızlı 
adımlarla Mehmet Büyükaakkaşlar 
Müdürün odasına varan İsmail, 
“Başkanım, Mustafa Güden abiyi 
abone servisinde yakaladım. Bize 
uğramadan iş yaptırıyordu!” diye 
şikâyet etti. Cezamız derhal kesildi, 
Mehmet Başkan, “Olmaz öyle şey, 
kahveleri söyleyin hemen” diyerek 
kapıya çıktı.

Mee4hmet ağabey, İsmail’in 
elindeki evrakları görünce, “Biz 
senin evine şimdiye kadar neden 
telefon bağlamadık?” diye sordu. 
“İki yıl beklermişim zaten, memur 
öyle söyledi” diye karşılık verdim. 
İlgili şefi çağırıp evrakları verirken, 
“Kovanağzı’ndaki durumu ince-
leyin, geciktirmeyelim. Bu hattın 
(basın öncelikli) olması gerekiyor” 
diye bilgilendirdi. Biz kahvelerimizi 
yudumlarken şef geldi ve santralde 

hiç boş hat olmadığını 
ve yeni bir abone tah-
sisini yapamayacak-
larını; fakat bir nakil 
müracaatının bulun-
duğunu ve bu aboneyi 
başka santrale taşıma-
ları durumunda benim 
işlemi yapabilecekleri-
ni söyledi. Yaklaşık iki 
ay sonra, akşam eve 
döndüğümde anne-
min yüzünde mutluluk 
vardı. “Bugün sokağa telefon di-
rekleri dikildi, teller çekildi. Yarın 
eve de bağlayacaklarmış” derken 
yerinde duramıyordu.

Ertesi akşam telefonumuzun 
kablosu evimize bağlanmış du-
rumdaydı ve siftah etmek gereki-
yordu. Şeker Murat’taki çocukluk 
yıllarımızda yaramazlıklarımızı 
bastırmak için belindeki metal to-
kalı kemerinden şıkırtılar çıkararak 
karakolu arıyormuş gibi davranıp, 
bizi polise şikâyet eden, “Gözlük-
lü” namıyla maruf Mustafa Elmalı 
dayımız aklıma düştü. Evinin nu-
marasını çevirdim. Tok sesiyle, 
“Buyurun” diyerek telefonu açtı. 
Şimdi sıra bendeydi ve babam da 
yanımda izliyordu:

“Ben Şehit Topel Karakolun-
dan arıyorum. Çocuklardan şikâ-
yetçi olmuşsunuz. Konuyu anlatır 
mısınız?” dedim.

Uzun yıllar İhsaniye Camiinde 
imamlık yapan dayım afallamıştı, 
“Komiserim, ben heç kimseyi şikat 
mikat itmedim. Milletin çocuğunu 
niyneyeyim. Ne zaman aramışım 
karakolu?” diye karşılık verdi.

Aramızdaki diyaloğu babam 
gülerek izliyor, ben de kendimi zor 
tutuyordum:

“Kemer tokasından telefon 

edip, yaramazlık ya-
pıyorlar diye şikayet 
etmişsiniz” dediğimde 
Mustafa dayının kah-
kahası diğer odalara 
da taşmış olmalıydı:

“Hay Mustafa, kaç 
sene oldu, hala unut-
madın mı? Hem sen 
nereden telefon edi-
yorsun?” diye sordu.

Kibrit kutularının 
arasına ip bağlayıp 

çevirmekle çıkan tıkırtıları dinleye-
rek telefonculuk oynadığımız yıl-
lardan geçip o günlere gelmiştik. 
Artık bizim evimizde de gerçek bir 
telefonumuz vardı. Hem sadece 
bizim değil, iki yanımızdaki sokak-
ta oturan komşularımızın da işini 
görecekti. “Filanca komşunuzla 
görüşecektim” diye arayanlara, 
mesafesine göre, beş yahut on 
dakika sonra aramasını söyleyerek 
koşar, “Komşu; telefonunuz var, 
bize gelin” diye çağırırdık.

Yıllar sonra, cep telefonları 
yaygınlaşıp herkesin cebine bir 
cihaz girince, babam, “Kullanma-
dığımız hat için boşuna sabit ücret 
ödüyoruz” dedi ve sadece hane-
mizde değil, civarımızda bayram 
sevinci yaşatan sabit telefonumu-
zu kapattırıp, tarihin sayfalarına 
havale ettik.

Bundan önce ankesörlü te-
lefonlar hayatımızın ayrılmaz bir 
parçasıydı. Bakkallar jeton satar, 
ihtiyacı olmasa bile herkesin ce-
binde mutlaka jeton bulunurdu. 
Konuşmanın kesintiye uğrama-
ması için her üç dakikada bir yeni 
jetonu kumbaraya göndermek 
zorundaydık. Şehirlerarası arama 
yapmak için daha büyük jetonlar 
vardı.

Sivas’ın Meraküm Yaylasına 
vasıl olduğumuzda Erdal Baltao-
oğlu bize çevreyi gezdirdiği sırada 
telefon kulübesinin önünde du-
rup, “Ankesörlü olduğuna bakma, 
akıllı telefondur. Ahizeyi kaldırıp 
direk numarayı çevirmekle konu-
şuluyor” demişti de çok gülmüş-
tük. Meğer doğruymuş. Fakat bu 
usulsüz bir durumdu. Kumbarayı 
boşaltmaya gelen görevliler boş 
dönüyordu. Bir gün alet çantala-
rıyla gelip sihirli kutuyu sökerek 
götürdüler. Meğer zekâsını telefon 
üzerine yoğunlaştıran bir meçhul 
arkadaşımız titiz ve gayretli bir 
çalışma sonucu jetonu manyeto 
bölgesine yapıştırmayı başarmış. 
Böylece bizim jetonlu telefonun 
jetona ihtiyacı kalmamış.

Bir zaman sonra ankesörlü 
telefon için tanzim edilmiş bir 
ödeme yazısı almıştık. Jetonsuz 
konuşma kadar bu da usulsüzdü 
ve itiraz ettik. Neticede telefon 
dairesi o ankesörden hangi ta-
rihlerde hangi numaraların hangi 
sürelerde arandığını da gösteren 
bir yazı gönderip muhataplarının 
tespit edilmesini istedi ve herkes 
borcunu ödedi.

Diyeceğim o ki, sokak telefonu 
bile olsa ankesörden yapılan ara-
malar kaydediliyor ve gerektiğinde 
muhataplarına verilebiliyordu.

Gün geldi; sigara paketi bü-
yüklüğünde bir cihaz üretildi. Bu 
cihazı hat ile telefon arasına bağ-
ladığımızda arayan ve aranan nu-
maraları gösteriyor, böylece evde, 
ofiste olmadığımız zamanlarda bizi 
arayanların kim olduğunu öğrene-
biliyorduk. Cihazdan haberdar ol-
mayanlar el kadar bu sihirli kutuya 
hayranlıkla bakar olmuştu. Ne var 
ki geleceği öngören teknoloji fir-
maları hızlı davranıp, arayan ve 
aranan numaraları gösteren bu 

sihirli çipi masa üstü telefonlarına 
uyarladılar. 

Bir zaman sonra yine sigara 
paketi büyüklüğünde bir cihaz 
sunuldu piyasaya. Çağrı cihazı de-
nilen bu aygıtı belinde taşıyanlar 
pek bir ayrıcalıklı insan muamelesi 
görüyordu. Bütün işlevi ise arayan 
numaradan mesaj almaktı. Yolda, 
dağda bayırda olanlar için büyük 
nimet sayılan bu cihazın da ömrü 
uzun olmadı. 1990’ları ortalarında 
üstünde birkaç santimetre anteni 
olan cep telefonları yaygınlaştı. 
Cep telefonu dediğime bakmayın; 
cebe koyulmaz beldeki kemere ta-
kılabilirdi. Sonra boyutu ufaldıkça 
ufaldı ve “Cep telefonu değil, göm-
lek cebi telefonu” sloganı reklam 
haline geldi.

Yaygın basında bir gün tam 
sayfa cep telefonu markasının 
reklamı yapılmıştı. Sayfanın başı-
na koca harflerle “Teknoloji bitti” 
yazılmış altında da faks özelliği ta-
şıyan koskocaman bir telefon res-
mi koyulmuştu. Gazetede herkes 
bu devasa icadı konuşurken bizim 
Şükrü Tanrıverdi, “Hakikaten tek-
noloji bitti ağabey, bundan sonra 
telefona daha başka ne özellik ko-
yabilirler ki? dedi.

“Bence dedim; teknoloji değil 
ama bu marka bitti. Çünkü daha 
şu küçücük telefonun içine televiz-
yonu, bilgisayarı, fotoğraf makine-
sini bile koyabilirler!”

“Yok daha neler!” dedi Şükrü. 
“Bunları telefona koyduktan sonra 
ofise ne hacet?”

Bugün bakıyoruz; dünya o 
küçücük telefonun içine sığdırıldı. 
Ve teknoloji bağımlığı kliniklerinin 
açılması konuşulur hale geldi.

Kırk-elli sene önce telefon ede-
bilmek ve telefonla aranmak bir 
mutluluk vesilesiydi ama teknoloji 
rüzgârında o da savrulup gitti.

KOMŞU, TELEFONUNUZ VAR

haber@konyayenigun.com
MUSTAFA GÜDEN 



Yaz mevsiminde dengeli bes-
lenildiği gibi bu durum kış ayları 
için de geçerlidir. Soğuk havalar-
da bağışıklık sistemini güçlen-
dirmek için dengeli beslenmeye 
özen gösterilmesi gerektiğini 
söyleyen uzmanlar vücudu ye-
nileyici ve onarıcı güce sahip be-
sinlerin tüketilmesi tavsiyesinde 
bulundu. 
VÜCUT DİRENCİNİZİ ARTIRACAK 

BESİNLER TÜKETİN 
Kış aylarında enfeksiyonlara 

yakalanmamak için vitamin ve 
mineral yönünden zengin bes-
lenmek gerektiğini vurgulayan 
Diyetisyen Nur Açlan, özellikle 
A, C, B6, E vitamini ve çinko, se-
lenyum minerallerinden zengin 
olan kış sebzelerinden brokoli, 
lahana, brüksel lahanası, kır-
mızılahana, karnabahar, havuç, 
marul, yeşilbiber, roka, sarımsak, 
soğan ve meyvelerden portakal, 
mandalina, greyfurt, kivi, elma-
dan bir veya birkaçının günlük 
beslenmede yer alması gerekti-
ğini dile getirdi. Nur Açlan, vücut 
direncini artırmak için mevsi-
minde bol taze meyve tüketimi-
nin çok önemli olduğunu belirte-
rek, “Güçlü bir bağışıklık sistemi 
için antioksidan kapasitesi yük-
sek gıdalar tüketin. Bu yiyecekle-
rin ana özelliği vücudu yenileyici 
ve onarıcı güce sahip olmalarıdır. 
Semizotu, turunçgiller, ceviz, 
ıspanak, badem, nar, enginar, 
brokoli, havuç, kivi, balık, ana-

nas, kuru baklagiller, kuşburnu, 
zeytin, zeytinyağı, yulaf kepeği 
ve yoğurt gibi besinler bağışıklık 
sistemini kuvvetlendirir. Öğün-
lerde bu yiyeceklere sık sık yer 
verilirse hastalıklara karşı vücut 
direnci artar” diye konuştu. 

GRİP SÜRECİNDE 
SUSSUZ KALMAYIN

Grip, insanı bitkin düşüren 
ve bazı türleri ciddi problemlere 
yol açabilen bir hastalıktır. Bun-
dan korunmak için tüketilebile-
cek olan besinler hakkında bilgi 
veren Nur Açlan, haşlama balık, 
tavuk suyu, haşlama tavuk, ta-
vuk ve sebze çorbaları, portakal, 
greyfurt, mandalina, limonlu 
çay, zencefil çayı, ekinezya çayı, 
kuşburnu çayı, adaçayı, papatya 
çayı, okaliptüs çayını tavsiye etti. 
Açlan, “Grip boyunca vücudunu-
zun susuz kalmamasına dikkat 
etmelisiniz. Bitki çayları bu ko-

nuda size yardımcı olabilir. Sıcak 
çay aynı zamanda boğaz ağrıları-
nı ve öksürüğü hafifletir” şeklin-
de konuştu. 
PROTEİNİ İHMAL ETMEYİN, LİFLİ 

GIDALAR TÜKETİN 
Her mevsimde olması ge-

rektiği gibi kışın da karbonhid-
rat, protein ve yağların günlük 
beslenme içerisinde dengeli bir 
şekilde tüketilmesi gerektiğini 
kaydeden Açlan, kış mevsiminde 
beslenme alışkanlığında meyda-
na gelen değişikliklerden birinin 
de daha yağlı yiyeceklerin tüke-
tilmesi olduğunu söyledi. Açlan, 
“Yazın olduğu gibi kış mevsimin-
de de kızartma ve kavurmadan 
kaçınılmalı, yağ tüketimine dik-
kat edilmelidir. Haftada 2 günü 
geçmeyecek şekilde kırmızı et, 
diğer günlerde beyaz et veya 
balık eti öğünlerde tercih edil-
melidir. Sonbaharda ve soğuk kış 
günlerinde yenen balık, içerdiği 
Omega-3 yağ asidinden dolayı 
bağışıklık sisteminin kuvvetlen-
mesine de yardımcı olur. Kış ay-
larında sofralardan eksik olma-
ması gereken gıdalardan biri de 
kuru baklagillerdir. Bunun yanı 
sıra proteini ihmal etmeyin. Lif-
li gıdalar tüketin” ifadelerine yer 
verdi. 

IHLAMUR, NANE, PEKMEZ… 
KIŞ İÇİN BİREBİR

Kışın tüketilebilecek ve sıcak 
tutacak içecekler hakkında bilgi 
veren ve tavsiyelerde bulunan 

Nur Açlan, sözlerine son ola-
rak şunları ekledi: “Nane, mide 
problemlerine iyi gelirken, soğuk 
algınlığı belirtilerinin azalması-
na yardımcı olur. Genellikle her 
evde bulunan ve çocukluktan 
beri tüketilen bir içecektir. Ayrı-
ca; A ve C vitaminleri, kalsiyum, 
demir, fosfor, potasyum ve mag-
nezyum da içerir. İçerdiği mikro 
besinlerin dışında, antioksidan 
özelliklerine de sahiptir. Ihlamur 
ve adaçayı da antioksidan bakı-
mından zengindir. Boza, probiyo-
tik özelliği sayesinde kan şekeri, 
kolesterol ve vücut ağırlığının 
korunmasını sağlar. Boza, sin-
dirim sistemi rahatsızlıklarının 
önüne geçer. Soğuk kış günle-
rinde hastalıklara karşı pekmezli 
kış çayı da tüketecekleriniz ara-
sına eklenebilir. Yüksek besin 
değerine sahiptir. Kalsiyum, ba-
kır, magnezyum, manganez ve 
potasyum açısından zengindir. 
Ayrıca selenyum gibi bazı kanser 
karşıtı minerallere de sahiptir. 
Kombocho çayı, bağırsak sağ-
lığını koruduğundan sindirim 
sistemine yararları olduğu araş-
tırmalarla ortaya konulmuştur. 
Hem prebiyotik hem probiyotik 
içeriği sayesinde sindirim siste-
mini destekler. Herhangi bir ra-
hatsızlığınız var ise, tüm içecek-
lerde fazla tüketim istenmeyen 
sonuçlar getirebilir. Bu konu da 
unutulmamalı.”
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 
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"Ey insanlar! Allah'a muhtaç olan 
sizsiniz, ama O hiç kimseye, hiçbir şeye 
muhtaç değildir ve O övülmeye çok la-
yıktır. O isterse, sizi alıp yerinize yepyeni 
bir millet getirebilir. Bu Allah için, güç 
değildir." (Fatır Suresi 15-17) 

 Kimi zaman gergin, kimi zaman 
anlayışlı, ama bol AMAIı dost meclis-
lerinde serdettiğimiz öngörülerimizin, 
imanımızın; tarihi bir olgu olarak teyit 
ediliyor oluşuna şahit oluyorum. 'Allah 
kimselere mecbur ve muhtaç değildir.' 
Bir tek kişi, millet, grup üzerinden davayı 
ikâme etme çaresizliği; aklı gördüğü ihti-
mallerin uzağına gidemeyen aciz kullara 
mahsustur. (Normal bir bilgisayarın 0-1 
sistemi ile, kuantum bilgisayarın sonsuz 
sayı ihtimalli sistemi kıyaslanabilir mi? - 
Teşbihte hata olmasın.-) O'nun kendisi 
gibi aşkın ve sonsuz seçenekleri vardır. 
Lâyık olmayandan emaneti çeker alır, lâ-

yık olana emanet eder. Dinini tekrar tek-
rar ikâme eder. Sözde 'Allah her şeye 
kadir' der, işe gelince; 'falan olmazsa 
kim, Böyle olmazsa nasıl? deriz. Kendi 
gücümüze ve imkanlarımıza iman et-
mişizdir aslında. Kendi ürettiğimiz ya da 
birileri tarafından bizim için üretilen çö-
züm! kafesine. Oysa Allah her seferinde 
sadece kendisine kulluk yapmaya ka-
rarlı bir grubu, türlü engellerle, işkence 
ve zorluklarla, her türlü mahrumiyetle, 
pişirir, olgunlaştırır, tâki kendisinden 
başkalarının korkularını içlerinden çeker 
alır, insanlığa önder haline getirir. 

Bir zamanlar, israiloğullarına ver-
diği hilafet (insanlığa hak, adalet ve 
merhametle önderlik etme) emanetini 
gözetmeyince, onlardan çekip alıp; "Siz, 
insanlar için ortaya çıkarılmış en hayırlı 
ümmetsiniz. İyiliği emreder, kötülükten 
alıkoyar ve Allah’a inanırsınız..." (Âl-im-

ran 110) dediği, Kureyşli 
bir Peygamber' in üm-
metine vermişti. (Zama-
nın Yahudileri, O'nu da 
defalarca öldürmeye kas-
tetmişlerdi.) Bu Kureyşli 
Peygamber, 'Arap'ın Arap 
olmayana, Arap olmaya-
nın da Arap'a üstünlüğü 
yoktur. Üstünlük saygıyla 
Allah'ın sınırlarına en iyi 
riayet etmektedir (takva-
dadır)." düsturunu ümmet 
bilincinin en başına koyuyordu. 

Zaman geçti, Allah'ın dini tanın-
maz hale gelmiş, pek çok batıl din ve 
anlayışın bulanıklığında Müslümanlar 
insanlığa hak ile yön verme yeteneğini 
ve cesaretini (önderlik) kaybetmişti. 

Medeniyet, İslam'ın dışın-
daki her anlayışta aranır 
olmuştu. Bu kompleksli 
hal, yeni bir topluluğun 
gönderileceğinin de müj-
decisi idi aslında. Bir gün 
Filistin'de bir grup çıktı. 
"Ey iman edenler! İçiniz-
den kim (ve hangi kesim) 
dininden (haklı ve hayırlı 
çizgisinden) geri döner 
(irtidat eder)se, Allah 
(yerlerine) Kendisinin on-

ları sevdiği, onların da Kendisini sevdiği; 
mü’minlere karşı alçak gönüllü, kâfirlere 
karşı ise ’güçlü ve onurlu’ olan, Allah 
yolunda cihad edip (çaba harcayan) 
ve (gerçekleri savunmak hususunda 
hiçbir) kınayıcının kınamasından kork-

mayan bir topluluk (ve ekip) getirir. 
İşte bu Allah’ın bir (ikramı ve) fazlıdır 
ki, onu dilediğine verir. Allah (rahme-
tiyle Vâsi) geniş ve kuşatıcıdır, Alîm’dir." 
ayetini yankılandırdı. Kur'an'ın mutrafin 
(zenginlik ve iktidar şımarıkları) diye ta-
nımladığı güçlü görünen azınlık dışında 
Doğulu batılı, Amerikalı Avrupalı Asyalı, 
Yahudi Hristiyan topyekun bir insanlık, 
zulmetin karanlığından nurun aydınlığı-
na göğsünü açtı. Putlaştırılan her şey, 
herkes paramparça yerlere serildi. Ne 
kadar aciz, ne zelil, acınası ve güçsüz 
oldukları apaçık görüldü. Örümceğin 
ağı gibi zayıf tuzakları işe yaramadı. 
Yenilgi ve çaresizliklerini kinlerinden öl-
dürdükleri çocuk sayısı örtemediği gibi 
kendilerini ele vermişler, baltayı taşa 
vurmuşlardı bu sefer. İnsanoğlunun 
Ezeli düşmanının vekilleri, onun adına 
mallarında evlatlarında ortak olsa, atlıları 

ve yayalarıyla üzerlerine yürüse, ihlaslı 
kullara etki edemiyor, onlar her asırda 
İslam çağrısını tazeliyorlardı. 600 yıllık 
bir  Müslüman- Türk asrı geçti. Ve yüz 
yıllık bir fetret devri. Şimdi yeni bir çağ 
açılıyor. Dünya gönlünü açmış hazır, 
kapılarını kapamış. (Dünyanın gönlü 
halklar. Kapıları inat eden yönetimler. Ve 
onlar istemese de Nûr tamamlanacak.) 
Bu sefer ne Afganistan,ne Çeçenistan... 
gibi olacak.   Daha fazla gecikmeden bu 
çağrıya koşan uyanışa omuz veren mil-
letler, İslam asrında var olacak.

Mekke'nin fethinden sonra Müs-
lüman olanlara, geç kaldıkları, Muhacir 
ve Ensar gibi canları ve malları ile tüm 
varlıklarını ortaya koymadıkları için "tü-
lekâ" denmişti. Mekke'nin şereflisi Ebû 
Süfyan: tülekâ! Tarihi iyi okumalı. Fiten 
ve melahim hadislerini. Hele Kur'an'ı! 

Selam ile...

ENSAR MI TÜLEKÂ MI OLALIM! 

haber@konyayenigun.com
AYŞE KÜÇÜKŞAKALAK AS

Diyetisyen Nur Açlan, soğuk havalarda gripten korunmak için bilgiler vere-
rek, kış boyu vücudu dirençli tutacak besinlerin tüketilmesi gerektiğini belirtti

Kış aylarında dengeli 
beslenme çok önemli

Nur Açlan  

Türk savunma sanayisi milli 
hava araçları ANKA-3 ve KAAN'ı ilk 
uçuşlarına hazırlıyor.

Türkiye'nin lider havacılık sa-
nayisi şirketi Türk Havacılık Uzay 
Sanayii (TUSAŞ), havacılık yapısal-
larında artan talep, yurt içi ve dışın-
daki teslimatlar ile özgün geliştirme 
projeleriyle yoğun bir yıl geçiriyor.

Yılın son günlerinde bu yoğun-
luk ve heyecan zirveye çıkacak. 
TUSAŞ yılın geri kalanında insansız 

savaş uçağı ANKA-3 ve milli mu-
harip uçak KAAN'ın ilk uçuşlarını 
gerçekleştirmeyi hedefliyor. "Uçan 
kanat" yapısı sayesinde düşük radar 
görünürlüğü, yüksek hız, yüksek ta-
şıma kapasitesi gibi birçok avantaja 
sahip ANKA-3, tasarım, yapısal ve 
alt sistem iyileştirmelerinin ardın-
dan ilk uçuşa hazır hale getirildi. 
ANKA-3'ün yıl tamamlanmadan 
ilk kez gökyüzüyle buluşması bek-
leniyor. Türkiye'nin en önemli tek-

noloji geliştirme projesi KAAN için 
bir süredir devam eden yük testleri 
tamamlandı. En ufak parçasına ka-
dar sökülen KAAN'ın ilk uçuşunda 
üzerinde yer alacak görev sistemleri 
ve alt sistemleri de yapılan bağımsız 
testlerinin ardından uçak üzerinde-
ki yerlerini almaya başladı. Bu mon-
taj faaliyeti motorların prototipteki 
yerini almasıyla sonlanacak. Montaj 
faaliyetinin ardından piste çıkacak 
KAAN, önce yavaş sonra hızlı taksi 

ile ilk uçuşuna hazırlanacak. Aralık 
ayının ortasında bu faaliyetlerin yo-
ğunlaşması ve 27 Aralık'ta KAAN'ın 
ilk uçuşunu gerçekleştirmesi he-
defleniyor. ANKA-3 ve KAAN pro-
totipleri daha önce HÜRJET gibi ilk 
uçuşlarını boyasız gerçekleştirecek. 
Bu sayede uçuş sırasında ortaya 
çıkacak ve hava araçlarında iyileş-
tirme yapılacak hususların tespiti 
daha kolay mümkün olacak. 
n AA

ANKA-3 hazır, KAAN son montajda

Milli muharip uçak KAAN. İnsansız savaş uçağı ANKA-3.

Konya TEM Şube Müdür-
lüğü ekipleri PKK/KCK Silahlı 
Terör Örgütü üyesi 2 şüpheli-
yi yakalayarak gözaltına aldı. 
Geçmiş dönemde PKK/KCK 
adına faaliyet yürüttüğü tespit 
edilen 2 şüphelinin emniyette-
ki işlemlerinin ardından adli-
yeye sevk edileceği öğrenildi. 
Terörle Mücadele Şube Müdür-
lüğü ekipleri geçmiş dönemde 
PKK/KCK Silahlı Terör Örgü-
tünde faaliyet gösteren ve 
Konya merkezde ikamet ettiği 
tespit edilen Suat A. (22) isimli 
şahsı düzenlediği operasyon-
la yakaladı. Almanya’da PKK/
KCK Silahlı Terör Örgütünün 
propagandasının yapıldığı bir 

etkinliğe katıldığı tespit edi-
len Muhammet T. (24) Ereğli 
ilçesinde ikametine düzenle-
nen operasyonla yakalanarak 
gözaltına alındı. Şüphelilerin 
çocuk yaşlarda örgüte katıla-
rak eğitim aldığı ve Suat A.’nın 
bir süre sonra örgütün popüla-
ritesini yitirmesiyle örgütten 
kaçtığı öğrenildi. Muhammet 
T.’nin ise sosyal medyada terör 
örgütü propagandası yaptığı 
tespit edildi.  Şüphelilerin ika-
metlerinde yapılan aramalarda 
ele geçirilen bazı materyallere 
el konulurken Terörle Mücade-
le Şube Müdürlüğünde işlem-
lerinin devam ettiği öğrenildi.
 n HABER MERKEZİ

Milli İstihbarat Teşkilatı 
(MİT) Başkanlığı, terör örgütü 
PKK/YPG'nin sözde Aynularab 
(Kobani) sorumlusu "Karker 
Andok" kod adlı Mutlu Kacar'ı, 
Suriye'de düzenlediği operas-
yonla etkisiz hale getirdi. Gü-
venlik kaynaklarından edinilen 
bilgiye göre, 1997 yılında terör 
örgütüne katılan ve 2009 yılın-
da Irak'ın Haftanin bölgesinde 
terör faaliyetinde bulunan Ka-
car, güvenlik güçleriyle girdiği 
çatışmalarda elinden ve gö-
zünden yaralandı. 2013 yılında 
Irak'ın Mahmur Rüstem Cudi 
Kampı, 2015 yılında Suriye'nin 
Tel Rıfat bölgesinde sözde so-
rumlu olarak faaliyet göste-
ren Kacar, 2020 yılında PKK/
YPG'nin Tel Rıfat'ta bulunan 

yerel güçlerinin sözde sorum-
lusu olarak faaliyet yürüttü. 
2022 yılında Suriye'nin Derik, 
2023 yılında ise PKK/YPG'nin 
sözde Aynularab sorumlusu 
olan ve hakkında Bitlis Cum-
huriyet Başsavcılığı tarafından 
"Terör amaçlı örgüte üye olma" 
suçundan dosya bulunan Ka-
car, 24 Temmuz 2021'de Fırat 
Kalkanı Harekat bölgesinde 
görev yapan güvenlik güçleri-
ne ait konvoya yönelik 2 aske-
rin şehit olduğu terör eylemin 
talimatını verdi. Uzun süredir 
güvenlik güçlerinin takibinde 
olan ve Suriye'de bulunduğu 
yer tespit edilen Kacar, MİT 
tarafından düzenlenen operas-
yonla etkisiz hale getirildi.
 n AA

PKK/KCK üyesi iki şahıs 
Emniyet’ten kaçamadı

PKK’nın sözde Kobani 
sorumlusu etkisiz hale getirildi
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SEYAHAT ENGELİ 
OLMAYAN)

Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

Asgari ücret üzeri maaş verilecektir.

EKERLER KAĞIT TORBA VE POŞET AMBALAJ SAN. TİC. A.Ş
İhsan Dede cd.20. Sokak No:19 Selçuklu/KONYA

0332 239 19 08-09

POŞET OPERATÖR YARDIMCISI 
(3 BAYAN - 3 ERKEK)

VENTIL OPERATÖR YARDIMCISI 
(5 KIŞI BAY)

KAYNAKÇI (1 KIŞI)

ELEKTRIKÇI  (1 KIŞI)

•  
•  
•  

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMİZLİKÇİ ELAMANI



İsrailli gazeteci ve yazar Lev-
y'e göre İsrail ordusu sadece savaş 
zamanlarında değil 55 yıldır işgal 
altındaki Filistin topraklarında ru-
tin olarak "savaş suçu" işliyor ve 
işgalin sona ermesinin tek yolu Tel 
Aviv yönetiminin "bedel ödemeye" 
başlaması.

İsrailli gazeteci ve yazar Gide-
on Levy'e göre İsrail ordusu sadece 
savaş zamanlarında değil, 55 yıldır 
işgal altındaki Filistin topraklarında 
her gün rutin olarak "savaş suçu" 
işliyor ve işgalin sona ermesinin 
tek yolu Tel Aviv yönetimin "bedel 
ödemeye" başlaması. İsrail'in Haa-
retz gazetesi yazarı gazeteci Levy, 
ülkesinde işgale karşı çıkan ve İs-
rail'i "ırkçı bir rejim" olarak tanım-
layan ender isimlerden biri.

İşgal altındaki Batı Şeria'da 
yaşananları yaklaşık 40 yıldır ga-
zeteci olarak sahada bizzat takip 
eden Levy, bugün gelinen noktada 
İsrail toplumunun ve yönetiminin 
"aşırı radikal bir ruh hali" içerisinde 
olduğunu görüşünde. Bu durum 
dikkate alındığında barışa ulaşıl-
ması için İsrail'in taviz vereceğini 
düşünmediğini belirten Levy'e 
göre tek umut uluslararası bir mü-
dahalenin olması. ABD Başkanı 
Joe Biden'ın yaklaşan seçimlere 
hazırlandığını hatırlatan İsrailli ga-
zeteci, bu nedenle bu uluslararası 
müdahaleyi de pek olası görmedi-
ğini söylüyor. Tel Aviv'de yaşayan 
Levy, çevrim içi ortamda değerlen-
dirmelerde bulundu.

"İSRAİLLİLER BİR SABAH 
KALKIP 'İŞGAL 

ZALİMCE, BUNA SON VERELİM' 
DEMEYECEK"

İsrail toplumunun daha önceki 
durumunu "yeterince kötü" olarak 
tanımlayan Levy, son bir buçuk 
ayda ise toplumun daha da fazla 
"ırkçılığa kaydığını" vurguladı.

İsrail toplumundan barış lehi-
ne olumlu bir değişimin gelmesi-
nin mümkün olmadığı görüşünü 
dile getiren Levy, şunları kaydetti: 
"İsrail toplumundan gelmeyecek. 
İsrailliler bir sabah kalkıp 'işgal 
çok zalimce, apartheid (ırkçı rejim) 
yasa dışı, hadi buna bir son vere-
lim' demeyecek. Bu olmayacak. (İş-
galin sürdüğü) Son 55 yılda bu ol-
madı, bundan sonra da olmayacak. 
Bu ancak İsrailliler işgal nedeniyle 

bedel ödemeye, sürdürdükleri bu 
işgalden dolayı cezalandırılmaya 
başlarlarsa ve işgali devam ettir-
mek için ödemeleri gereken be-
delin çok yüksek olduğunu fark 
ederlerse olur. Ancak henüz bu 
aşamada değiliz. Uluslararası top-
lum konuşmayı bırakıp harekete 
geçmeli. Bunun da yakın gelecekte 
olacağını öngörmüyorum. Ancak 
sanırım bu an bir gün gelecek ve 
(uluslararası toplum) 'artık yeter' 
diyecek. O günü bekliyorum ancak 
bu çok yakın görünmüyor."
"İSRAİL 55 YILDIR HER GÜN SAVAŞ 

SUÇU İŞLİYOR"
İsrail ordusundan istifa eden 

eski yüzbaşı hava pilotu Yonatan 
Şapira, AA'ya 2021 yılında yaptığı 
bir açıklamada "İsrail ordusu terör 
örgütü, komutanları savaş suç-
lusudur." ifadelerini kullanmıştı. 
İsrail ordusunun uygulamalarını 
onlarca yıldır sahada yakından ta-
kip eden bir gazeteci olarak Şa-
pira'nın bu sözlerine katılıp katıl-
madığı sorusuna Levy, "Öncelikle 
Şapira benim arkadaşım ve evet 
ona katılıyorum." dedi. Levy, "İs-
rail'in 55 yıldır (1967 işgalinden 
beri) Batı Şeria'da günlük olarak 
yaptığı savaş suçudur. (Batı Şeri-
a'daki yasa dışı Yahudi) Yerleşim-
cilerden, (Filistinli) mahkumların 
İsrail'e taşınmasına, her gece in-
sanları evlerinden kaçırmaktan 
toplu cezalandırmalara kadar bun-
ların hepsi uluslararası hukukun 
ihlalleridir." ifadelerini kullandı. 
Tüm bunların günlük yaşandığına 
dikkati çeken Levy, şöyle devam 
etti: "Bu savaş zamanı değil, rutin 
yaşamda gerçekleşiyor. Hiç şüphe 
yok ki işgal, sona ermesi gereken 
bir suç olgusudur. Ben bununla 
neredeyse 40 yıldır mücadele edi-
yorum."

"İSRAİL BASINI YAŞANAN 
VAHŞETİ GİZLİYOR"

Levy'e göre İsraillilerin ço-
ğuna Gazze'de işlenen "vahşe-
tin" çoğu gösterilmiyor.

İsrailli gazeteci, "Dürüst ko-
nuşmak gerekirse İsrail kanalla-
rı, medyası, gazeteleri her şeyi 
değilse de yaşanan vahşetin 
çoğunu göstermemeye çalışıyor. 
Ben şahsen neler olup bittiğini 
görmek istiyorsam Al Jazeera, 
TRT ve CNN gibi kanallara bak-
mak zorunda kalıyorum ve bu 

sayede tüm resmi görebiliyorum." 
diye konuştu.

Gazze gibi nüfus yoğunluğu-
na sahip bir yere bu şekilde sal-
dırmanın bedelinin siviller için 
çok ağır olduğunu da dile getiren 
Levy, "Yaşananlar karşısında nut-
kum tutuldu." ifadelerini kullandı. 
Bununla birlikte Levy'e göre İsrail 
hükümeti savaş konusunda toplu-
mun neredeyse mutlak desteğine 
sahip. "Levy, "(İsrailliler) Şu anda 
iki amaç konusunda tamamen bir-
leşmiş durumdalar. Birincisi tüm 
rehinelerin serbest bırakılması, ki 
bu şu anda ana hedef. Sonrasında 
ise Hamas'ı tamamen yenecekle-
rine inanıyorlar. Bence hükümet 
savaşı devam ettirmek için tam 
desteğe sahip." değerlendirme-
sinde bulundu. "Yarın sabah sona 
erecek 'insani aranın' ardından İs-
rail topyekün bir saldırıya yeniden 
geçer mi?" şeklindeki soruya İsra-
illi gazeteci Levy, şu cevabı verdi: 
"Korkarım öyle ama önümüzdeki 
günler durumu gösterecek. Şu 
anki dinamikler olumlu. Anlaşma 
işliyor ve her gün rehineler ev-
lerine dönüyor ve ayrıca Filistinli 
tutuklular da evlerine dönüyor, 
bu da beni mutlu ediyor. Ama bu 
sonsuza kadar süremez. İsrail'in 
savaşı sürdürmekten vazgeçece-
ğini zannetmiyorum. Umarım aynı 
yoğunluğa geri dönmez, çünkü 
eğer aynı yoğunluğa geri dönerse 
bu, Gazze'nin güney kısmının yok 
edilmesi anlamına gelir; bura-
da zaten 2 milyondan fazla insan 
var. Gazze'nin güneyini tamamen 
imha etseler ve Hamas’ı yenseler 
bile, ertesi gün ne olacağına dair 
İsrail’in hiçbir fikri yok. Plan yok. 
Ve eğer plan yoksa savaş durmalı."   
n AA
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Konya İli, Meram İlçesi, Sahibata Mah, Cilt No:75, Hane No:1747, ve Sıra No:39, da nüfusa kayıtlı, 
Kazım ve Fatmanur oğlu, 14.06.1985 doğumlu, 400*****780 TC kimlik numaralı, 07.08.2023 tarihinde 
vefat eden, müteveffa TAHİR ÖZKÜRKCÜGİL'ın mirası yasal mirasçılarının tümü tarafından 
reddedildiğinden ve Konya 1. Sulh Hukuk Mahkemesinin 2023/1868 Esas 2023/1875 Karar sayılı ilamı 
ile resen TMK'nun 612 maddesi gereğince terekenin tasfiyesi kararı verilmiş olduğu.Kefalet sebebiyle 
alacaklıları da dahil olmak üzere alakadar olanların alacak ve borçlarını ilan tarihinden itibaren en geç 
BİR ay içinde varsa belgeleri ile birlikte Hakimliğimize (Tasfiye Memurluğu) müracaatları ile beyan 
ve kayıt ettirmeleri, aksi halde TürkMedeni Kanununun 634. Maddesi gereğince alacaklarını bu süre 
içinde kaydettirmeyenlerin mirasçıları ne şahsen nede terekeye izafetle takip edemeyecekleri, rehin 
ve teminat hakkında bilgi vermeleri, ayrıca tasfiye basit usulde yapılacak olup, İİK 218/2 maddesi 
gereğince alacaklıların ilan tarihinden itibaren bir ay içinde alacakları ile iddialarını bildirmeleri ve 
adi tasfiye istedikleri takdirde masrafları peşin vermeleri halinde adi tasfiye olarak devamına karar 
verileceği TMK'nun 621. Maddesi uyarınca ilan olunur.

T.C.
KONYA 1. (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU

Sayı :2023/26 Tereke Satış 23/11/2023
Konu : Tasfiiyenin ilanı

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 1938772

Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ADAYLARIN ŞAHSEN
BAŞVURMALARI GEREKMEKTEDİR.

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. MET. 
NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

ALINACAKTIR

“VASIFSIZ BAY
BAYAN

 ELEMANLAR”

Fatmana- Mustafa Demirtaş 
çiftinin kızı Sümeyra ile Hav-
va- Bilal Hamurcu çiftinin oğlu 
M. Fatih, Vizyon Garden Düğün 
ve Kongre Merkezinde düzenle-
nen düğün ve nikah merasimi ile 
dünyaevine girdi. Genç çift ve ai-
lelerini mutlu günlerinde seven-
leri ve yakınları yalnız bırakmadı. 
Sümeyra ve M. Fatih misafirleri-
ni, “Sizleri düğünümüzde konuk, 
mutluluğumuza tanık olmaya da-

vet ediyoruz…” mesajı ile davet 
etti. Demirtaş ve Hamurcu aile-
leri misafirlerini kapıda karşıla-
yarak davetlilerin ‘Hayırlı olsun’ 
dileklerini kabul etti. Gerçekleş-
tirilen düğünde misafirlere gele-
neksel Konya düğün pilavı ikram 
edildi. Konya Yenigün Gazetesi 
olarak Sümeyra ve M. Fatih’e bir 
ömür boyu mutluluklar dilerken, 
ailelerini de tebrik ederiz.                    
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Demirtaş ve Hamurcu aileleri akraba oldu

İsrailli Gazeteci: İsrail 55 
yıldır savaş suçu işliyor! 
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Bu sezon istediği sonuçları bir türlü elde edemeyen 1922 Konyaspor, deplasmanda karşı karşıya geldiği 
Osmaniyespor’a 1-0 mağlup olarak yine galibiyet hasretini sürdürdü. Genç kartallar ligin dibine vurdu

Yavru Kartal, 1922 Konyaspor’da 
işler bir türlü yolunda gitmiyor. Bu 
sezon Teknik Direktör Bekir Mehtap, 
yönetiminde çalışmalarını sürdüren 
1922 Konyaspor’da ligde işler yolun-
da değil. TFF 3. Lig 3. Grupta mücade-
le eden temsilcimiz 1922 Konyaspor, 
ligde henüz galibiyetle tanışamadı. 
İstediği sonuçları bir türlü elde ede-
meyen 1922 Konyaspor, ligin dibine 
vuran takımlardan biri oldu. Takımın 

kötü gidişatı dikkatlerden kaçmaz-
ken, takımın henüz galibiyet 
alamaması özellikle ca-
miada büyük tedirginlik 
oluşturdu. 
YİNE MAĞLUP AYRILDI

1922 Konyaspor, TFF 
3. Lig 3. Grupta 12. Hafta 
maçında Osmaniyespor ile kar-
şı karşıya geldi. Mücadelenin son 
bölümüne kadar maçı beraberlikle gö-

türen 1922 Konyaspor, uzatma da-
kikalarında yediği golle sa-
hadan yine mağlup ayrıldı. 
Küme düşme hattında 
olan 1922 Konyaspor ateş 
hattından kurtulmak ister-

ken takım istediği sonuçları 
bir türlü elde edemiyor. 

TAKIMIN HALA 
GALİBİYETİ YOK

1922 Konyaspor 11 haftada 2 be-

raberlik ve tam 9 yenilgi birden aldı. 
Rakip filelere 1 gol atan 1922 Kon-
yaspor ise kalesinde ise tam 16 gol 
birden gördü. Yeşil beyazlıların ligde 
eksi 15 averajı bulunuyor. Takımın 
ise sadece 2 puanı bulunuyor. Yeşil 
Beyazlılar haftaya ise Sivas 4 Eylül 
Futbol Takımı’nı ağırlayacak. 1922 
Konyaspor, gelecek hafta ise mutlak 
galip gelerek üzerindeki şansızlığı bir 
şekilde atmak istiyor.  n SAMET AKTAŞ

Konyaspor Basketbol bu kez güldürmedi
Türkiye Sigorta Basketbol Li-

gi’nde mücadele eden ve yeniden 
Süper Lig’e çıkma çabası gösteren 
temsilcimiz Konyaspor bu hafta 
ise kendi sahasında Semt77 Yola-
vaspor ile karşı karşıya geldi. Dev 
Kartallar iyi bir mücadele göster-
mesine rağmen üst üste son sani-
yelerde yediği basketle salondan 
82-88 mağlup ayrıldı. Yeşil beyaz-
lılar maça Mack, Merthan, Mert, 

Marlon ve Uğurcan ilk 5’i ile çıktı. 
Yeşil beyazlılar ilk çeyreği 26-22 
önde kapattı. İlk yarı ise 42-42 eşit-
likle sonuçlandı. Üçüncü çeyrek 
ise Konyaspor 1 sayı geride kala-
rak skorun 65-64 olmasına engel 
olamadı. Maç sonucu ise Semt77 
Yalovaspor’un 88-82 üstünlüğü ile 
sona erdi. Konyaspor uzun bir ara-
dan sonra ligde mağlubiyet yüzü 
gördü. 

BENLİ: SAYGI BEKLİYORUZ
Başantrenör Emrah Benli yöne-

timinde yeniden üst lige çıkmayı 
hedefleyen Konyaspor, bu hafta 
puan kaybetmiş oldu. Maç sonu 
değerlendirmelerde bulunan Kon-
yaspor Basketbol Başantrenörü 
Emrah Benli, maçı kazanma nok-
tasına getirdiklerini ama kazana-
madıklarını ifade etti. Benli, “Şut 
yüzdemizin kötü olduğu bir günde 

şampiyonluğa oynayan bir takıma 
karşı iyi mücadele ettik. Maç bo-
yunca yaptığımız basit hatalar ritim 
kaybetmemize neden oldu. Burada 
bütçeleri çok yüksek takımlara kar-
şı iyi mücadele veriyoruz. Bu takım 
çok emek harcıyor ve çalışıyor. Biz-
de emeğimizin karşılığını alıyoruz. 
Sadece biraz daha saygı bekliyoruz 
bu takıma” diyerek düşüncelerini 
dile getirdi. n SAMET AKTAŞ

Yavru Kartal dibe vurdu!
Büyükşehir Belediyespor 

Judo’da ikinci 

Büyükşehir Hentbol 
Rize’de mağlup 

Huğluspor’dan Dilek 
bebek için örnek hareket

Büyük Kadınlar Süper Lig Judo müsabakaları Ankara'da ger-
çekleşti. Ümitler ve Gençler kategorisinde yer alan Büyükşehir 
Belediyesporlu  sporcular kendilerinin üst yaş grubu organizas-
yonunda başarılı şekilde mücadele ederek ikinci olmayı başardı. 
 n SPOR SERVİSİ

Hentbol Erkekler Süper Lig'in 9. haftasında Rize Belediyespor, 
konuk ettiği Konya Büyükşehir Belediyespor'u 28-26 yendi. Ye-
nişehir Spor Salonu'nda oynanan maçın ilk yarısını ev sahibi 
ekip, 17-15 önde bitirdi. Rize temsilcisi, karşılaşma sonunda da 
sahadan 28-26 üstün ayrıldı. Konya Büyükşehir Belediyespor’un 
çabası galip gelmeye yetmedi ve salondan mağlup ayrılan taraf 
oldu.  n SPOR SERVİSİ

Süper Grup takımlarından Huğluspor  hafta sonu oynadığı ve 
3-2 kazandığı Akören maçı galibiyeti primini Karapınar’da  SMA 
hastası Dilek Çınar’a bağışladı. Huğlu yönetimi de Dilek  bebek, 
için destek yapacaklarını açıkladı.  Amatör takım futbolcu ve yö-
neticilerinin bu düşüncesi örnek teşkil etti. Karapınar'da 6 aylık 
SMA1 tip hastası Dilek Çınar'ın tedavisi için çeşitli kampanyalar 
düzenleniyor.  Yurt dışında tedavisi yapılacak olan bebeğin şu 
an kadar tedavi parası yeteri kadar toplanamadı. Baba Ertan Çı-
nar zamanın gün geçtikçe daraldığını kaydederek, “Dilek bebek 
artık zorlanmaya başladı. Yaptığımız çalışmalarla gereken para 
toplanabilmiş değil. Yapılan destekler biz moral oluyor. Ama bir 
an evvel istenilen rakama ulaşmak istiyoruz. Huğluspor futbolcu 
yöneticilerine teşekkür ediyorum. Duyarlılık göstermeleri bizi 
mutlu etti” dedi.  n SPOR SERVİSİ



Fatih Özgökçen’den bayrağı devralan ve Konyaspor’da Kulüp Başkanlığına seçilen Ömer Korkmaz, kulübün yeni 
başkanı seçildi. Korkmaz, “Yeni yönetim kurulu olarak hedefimiz Konyaspor’u zorlu süreçten çıkarmak” dedi
Anadolu Kartalı Konyaspor'da 

Olağan Genel Kurul heyecanı ya-
şandı.  20 Kasım'da yeterli çoğun-
luğun sağlanamaması nedeniyle 
bugün yapılan toplantıda toplam 
423 delegenin katıldığı öğrenildi. 
Konyaspor'un Olağan Genel Kuru-
lu'da yoğun kalabalık dikkatlerden 
kaçmadı. Ramada Otel'de düzen-
lenen genel kurulda taraftalar da 
hazır bulundu. 

KATILIM YOĞUN OLDU
Olağan Genel Kurul’a AK Parti 

Konya Milletvekilleri Mustafa Ha-
kan Özer, Latif Selvi, Cumhuriyet 
Halk Partisi Konya Milletvekili Barış 
Bektaş, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, siyasi 
parti temsilcileri, sivil toplum ku-
ruluş temsilcileri, spor camiasının 
önde gelen isimleri, taraftar ve çok 
sayıda delege katıldı. Kurulda Divan 
Başkanlığını ise Fatih Yılmaz yürüt-
tü. Fatih Özgökçen ve yönetim ku-
rulu üyeleri ibra edildi. 

AKDEMİR’İN LİSTESİ KABUL 
EDİLMEDİ

Konyaspor’da gerçekleştirilen 
Olağan Kurulda başkanlığa ise Fa-
tih Özgökçen’den bayrağı devralan 
Ömer Korkmaz seçildi. Daha önce 
adaylığını açıklayan iş adamı Bekir 
Korkmaz’ın listesi ise divan baş-
kanlığı tarafından kabul edilmedi. 
Akdemir’in yönetim kurulunda ye-
teri kadar delege üyesi bulunma-
ması nedeniyle tüzük kararı doğrul-
tusunda kabul edilmediği öğrenildi. 

KONYASPOR İÇİN GECE 
GÜNDÜZ ÇALIŞTIK

Kürsüye ise ilk olarak Fatih 
Özgökçen çıktı.  TÜMOSAN Kon-
yaspor’da başkanlığına veda eden 
Fatih Özgökçen, önemli açıklama-
larda bulundu. Özgökçen, yeşil 
beyazlı takım için gece gündüz ça-
lıştıklarını ifade etti. Konyasporlu 
olmaktan gurur duyduğunu kayde-
den Özgökçen, “Konyaspor önemli 
bir değerdir. Bu forma hepimizin 
aklıdır. Futbol takımımızın birlik ve 
beraberlik içerisinde ligi üçüncü 
bitirmiştir. Basketbol Takımımız 
Süper Lig’e yükselmiştir. Futbol 
takımımızın üçüncü olmasından 
ötürü inşallah bir gün Konyaspor 
şampiyon olacaktır. Basketbol ta-
kımız Süper Lig’e yükselecektir. 

Konu Konyaspor olunca, bakanı-
mız, vekillerimiz, başkanlarımız 
gerekli çabayı göstermiştir. İlgi ve 
alakalarını esirgemeyen sayın eski 
bakanımız Murat Kurum’a, Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Uğur İbrahim Altay’a ve herkese te-
şekkür ediyorum. Yeni başkanımız 
ve teknik heyetimiz mutlaka yeni 
başarılar kazanacaktır. Bu başarı 
taraftarlarımız ile birlikle gelecektir. 
Bundan sonrada bir taraftar olarak 
Konyaspor’u canı gönülden des-
teklemeye devam edeceğim. Şimdi 
kravatları çıkarmanın vakti geldi. 
Bir hakkımız geçtiyse helallik bek-
liyoruz” dedi. 

KONYASPOR’UN BORCUNU 
DÜŞÜRDÜK

Konyaspor’un önemli bir marka 
olduğuna işaret eden Özgökçen, 
“Kurucu başkanımızın emekleri-
ni boşa çıkarmamak için çalıştık.  
Değerli kardeşimiz Ahmet Çalık’ın 
hayalleri süsleyen şampiyonluktan 
asla vazgeçmedik. Aldığımız her 
kararda Konyaspor ‘un menfaatleri-
ni hep ön planda tuttuk. Konyaspor 
için hem maddi hem de maddi ola-
rak elimizden geleni yaptık. Şimdi 
Konyaspor başkanı olarak değil, 
taraftarı olarak diyorum ki; Mevlam 
sonraki yönetimimize güç ve des-
tek versin. Bundan sonrada yeni 
yönetimimizi canı gönülden destek-
leyelim. Asıl olan Konyaspor’dur. 
Hiç kimseye kırgınlığım yoktur. 
Konyaspor’un borcu bugün yükse-
len kura rağmen 634 milyon liradır. 
2,5 sene önce 30 milyon avro ola-
rak devraldığımız borcu bugün 20 
milyon avroya düşürdük” diyerek 
sözlerini noktaladı. 

ALTAY: KONYASPOR HERKESİ 
BİRLEŞTİRİYOR

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, genel 
kurulun takımın geleceğine ışık 
tutacağını söyledi. Konyaspor’un 
şehrin en önemli markası olduğunu 
kaydeden Altay, “Konyaspor her-
kesi ortak noktada birleştirmiştir. 
Bizler Konyaspor’a olan sevdamızı 
iyi kötü günde her zaman göster-
dik. Bazen üzüldük. Bazen sevindik. 
Konyaspor’a karşı olan sevdamız 
hiçbir zaman eksilmedi. Elimizden 
gelen çabayı her zaman ortaya koy-
du. Fatih Başkanımızın Konyaspor’a 
önemli hizmetleri oldu. Görev aldı-
ğı dönemde eski bakanımız Murat 
Kurum’da Konyaspor’a çok büyük 
destekler verdi. Kendisine buradan 
teşekkürlerimizi iletiyoruz” dedi. 

BEKTAŞ: KONYA’DA SPOR
 KÜLTÜRÜ ARTIYOR

Cumhuriyet Halk Partisi Konya 
Milletvekili Barış Bektaş ise, şehrin 
en önemli markasının Konyaspor 
olduğunu ifade ederek, bu bilinçle 
yaklaşılması gerektiğini dile ge-

tirdi. Konyaspor’a her daim sahip 
çıkılması gerektiğini kaydeden 
Bektaş, “Sıradan bir cemiyet çalış-
ması gibi bunu görmemek lazım. 
Konyaspor’a hizmet aynı zamanda 
kamu hizmetidir. Görev alan değerli 
meslektaşım Fatih başkanımızı en 
güzel şekilde uğurlamak ve yeni 
gelen yönetimimize her daim sahip 
çıkmak gerekmektedir. Çocuklu-
ğumuzdan beri çekirdek çitleyerek 
seyrettiğimiz maçlardan bu yana 
Konya’da ciddi bir spor kültürü 
oluşmaya başladı. Bunu olumlu 
görüyorum. Konya’da sadece fut-
bolda değil, diğer alanlarda da spor 
kültürü artıyor. Bu gelişmelerin art-
masını temenni ediyorum” diyerek 
sözlerini tamamladı. 

KONYA SPOR’DA PARLAYAN
 BİR YILDIZ

AK Parti Konya Milletvekili 
Mustafa Hakan Özer ise, şehrin 
sporda parlayan bir yıldız olduğunu 
kaydetti. Özer, “Konya’mız sadece 
tarımda değil, hemen hemen her 
alanda önemli aşamalar kaydetti. 
İçinde bulunduğu yılda Konya’mız 

dünya spor başkenti. Konya’mız İs-
lami Dayanışma Oyunları’na ev sa-
hipliği yaptı. Tarihin en büyük spor 
organizasyonu idi. Konya sporda 
parlayan bir yıldız. Konyaspor’u 
hep birlikte hak ettiği yere taşıya-
cağız” dedi. AK Parti Konya Millet-
vekili Latif Selvi ise, “Birlikte olabi-
lirsek hayal ettiğimiz pek çok şeye 
kavuşabiliriz. İnşallah Konyaspor 
daha iyi yerlere gelecektir. Ben yeni 
dönemde görev alacak arkadaşla-
rımıza başarılar diliyorum” diyerek 
sözlerini tamamladı. 

ŞAN: DİYALOGLARIMIZI 
GELİŞTİRELİM

Konyaspor’da Yüksek Divan 
Kurulu olan ve Eski Konyaspor 
başkanı Ahmet Şan, yapılması ge-
reken birlik ve beraberlik olduğuna 
vurgu yaptı. Şan, “Ömer Korkmaz 
arkadaşımızla yıllarca beraber yö-
neticilik yaptık. Süper Lig’de iyi bir 
yerde bitirmemiz önemlidir. Geriye 
dönmeye gerek yok. Önümüze ba-
kacağız inşallah. Birimiz hepimiz, 
hepimiz birimiz için. Sloganı ben 
zaten söyledim. Yeni yönetim özel-

likle basınla ve taraftarlar ile lütfen 
diyaloglarımızı geliştirelim. O stad-
yumun dolması lazım. Ömer bunu 
senden bekliyor ve başarılı olacağı-
na inanıyorum” diyerek düşüncele-
rini aktardı. 

KORKMAZ İLK MESAJI VERDİ
Konyaspor'da gerçekleştirilen 

Olağan Genel Kurul'da başkanlığa 
Ömer Korkmaz seçildi. Ömer Kork-
maz başkanlığı Fatih Özgökçen'den 
devraldı. İşte Ömer Korkmaz'ın o 
açıklaması, "Bildiğiniz gibi bu bir 
bayrak yarışıdır. Bayrağı devraldı-
ğımız Fatih Özgökçen, başkanımız-
dan yönetim kurulu arkadaşlarımı-
za yaptıkları hizmetlerden dolayı 
teşekkür ediyoruz. Konyaspor zor 
bir süreçten geçiyor. 100 yıldır 
var olan Konyaspor ‘umuz sıkıntılı 
süreçlere tanıklık etti. Camiada ya-
şanılan her sorun aslında bizlere 
tecrübe oldu. Konyaspor camiası 
olarak yeniden birlik ve beraber-
liğe ihtiyacımız var. Her kesimi 
kucaklayan bir yaklaşımla zorluk-
ları aşacağımıza inanıyoruz. Yeni 
yönetim kurulu olarak hedefimiz 
Konyaspor’u zorlu süreçten çıkar-
maktır. Gayretimiz çabamız gece 
gündüz demeden Konyaspor için 
olacaktır” dedi. 
KORMAZ BİRLİK VE BERABERLİK 

VURGUSU YAPTI 
Korkmaz sözlerini ise şu şekil-

de tamamladı, “Çözeceğimiz her 
sorunda birlikte hareket edeceğiz 
Taraftarımız camiamız ve basınımız 
ile bir bütün olarak birlik ve bera-
berlik içerisinde hareket edeceğiz. 
Yeniden özlenen günlere döneceği-
mize yürekten inanıyorum. Şehrin 
her kesiminden maddi ve manevi 
her türlü desteği göreceğimize ina-
nıyoruz. Konyaspor’u hep birlikte 
ayağa kaldıracağız. Yönetim kuru-
lu arkadaşlarımız ile zorlu bir yola 
çıktığımızın bilincindeyiz. Birbirimi-
zin sırtına yaslanacağımız bir ekip 
oluşturduğumuzu düşünüyorum.  
Bulunduğumuz ortamda elini taşın 
altına koyan herkes bizim için çok 
değerlidir. Konyaspor’un başarısı 
için ter dökeceğiz. Her türlü yapı-
cı eleştiriye açık olacağız. Bu yola 
çıkarken bana desteklerini esirge-
meyen herkese canı gönülden te-
şekkür ediyorum” n SAMET AKTAŞ

Yeni başkan KORKMAZ!

FATİH ÖZGÖKÇEN UĞUR İBRAHİM ALTAY

 LATİF SELVİ

BARIŞ BEKTAŞ

AHMET ŞAN

MUSTAFA HAKAN ÖZER

ÖMER KORKMAZ

Konyaspor Olağan Genel Kurulu zaman zaman gergin anlara sahne olsa 
da birlik ve beraberlik ortamında gerçekleştirildi. 
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